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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 28.07.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Borca-Lucan Laura Valentina care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 218/2017 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
 Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un 
număr de 16 consilieri. Lipsesc următorii consilieri: Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea Sorin, Vlad 
Săndel și Todor Ramona Elena. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouţanu şi dnul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, presa locală precum și cei patru reprezentanți sătești aleși respectiv,  
domnul Mladen Cristel reprezentant al satului Hăsdat, domnul Farcas Constantin reprezentant 
al satului Groș, domnul Avarvarei Dumitru reprezentant al satului Boș și Szabo Dorina 
reprezentant al satului Peștișu Mare. 

 
Dl. Laslău Militon Dănuț: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 30.06.2017 și 22.07.2017. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 30.06.2017 și 
22.07.2017 au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Bobouțanu Dan: 
                      „Bună ziua. Ordinea de zi rămâne neschimbată, dar aș vrea să fac o precizare. 
Pentru că au fost aprobate proiectele depuse de Consiliul Local la Ministerul Dezvoltării 
Regionale pe vechea Ordonanță nr.28, noi fiind deja pregătiți cu trecerea din nou prin Consiliul 
Local a acelor hotărâri care trebuie predate la Ministerul Dezvoltării, am considerat că nu este 
corect să punem astăzi 20 de proiecte care erau cele mai urgente pe suplimentarea ordinii de 
zi. Ordinea de zi rămâne neschimbată, dar vom face o ședință extraordinară săptămâna 
viitoare, cel mai probabil Miercuri, în așa fel încât Joi să pot pleca cu ele la București. 
Mulțumesc.”  
 

Dna. Borca-Lucan Laura-Valentina: 
„Supun la vot ordinea de zi. Ordinea de zi se aprobă în unanimitate.”   
 

 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 
un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                 (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.” 
 
 
                       

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
prezenți). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea de drept, prin deces, a 
mandatului de consilier local al domnului Orășanu Ion înainte de expirarea duratei normale a 
acestuia și se declară locul vacant. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.257/2017 se aprobă în unanimitate. 



3 

 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului Filiche Ionel – Marius. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 

Se ia o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către 
comisia de validare. 

 
Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Invit la mine în birou consilierii care fac parte din comisie.” 
 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Popovici Corina Virginia – Președintele 

Comisiei de validare pentru a prezenta raportul acestei comisii. 
 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
“Astăzi 28.07.2017, comisia de validare aleasă de Consiliul Local al  Municipiului 

Hunedoara, prin Hotărârea nr.212/2016, în şedinţa de constituire din data de 22.06.2016, a 
examinat, în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 
condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată 
în condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara a domnului  
Filiche Ionel-Marius, declarat ca supleant pe lista PNL.” 
 
                        Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.258/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      ”Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier 
local a dlui Filiche Ionel-Marius. Rog asistența să se ridice în picioare.”  
 

Potrivit prevederilor art.32 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/200, 
republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierii a căror mandate au fost 
validate, depun în faţa Consiliului Local, jurământul prevăzut de lege. 
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                    Se dă cuvântul domnului Filiche Ionel-Marius, pentru a da citire textului 
jurământului, după care semnează textul jurământului în două exemplare. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                       ”Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul Filiche Ionel-Marius, intră în 
deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. Astfel, 
numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21.” 

 
În momentul de față sunt în funcție 21 de consilieri locali, dintre care 17 prezenți. 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.259/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 și art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre 

au caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Art.1 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetului de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu 
localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2012 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, în sensul înlocuirii domnului 
Orășanu Ion cu domnul consilier Filiche Ionel Marius, a constatat următoarele: 

 
Domnul Filiche Ionel Marius 17 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, domnul Orășanu Ion este înlocuit cu domnul Filiche Ionel Marius. 

 
Art.2 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită DERINCE, aprobată prin Anexa nr. 2 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii d-
lui Orășanu Ion cu d-nul consilier Filiche Ionel Marius, a constatat următoarele: 
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Domnul Filiche Ionel Marius 17 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate  în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

DERINCE, domnul Orășanu Ion este înlocuit cu  domnul Filiche Ionel Marius. 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.260/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local nr.300/2016 privind 
numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ  preuniversitar şi unităţilor de învățământ preşcolar 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 5 din Anexa la 

Hotărârea Consiliului Local nr. 300/2016 privind numirea reprezentanților Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar 
și unităților de învățământ preșcolar aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
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Hunedoara, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Orășanu Ion ca 
reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al 
Liceului Tehnologic ”Constantin Bursan” Hunedoara, cu domnul Filiche Ionel Marius, a 
constatat următoarele: 

 
Domnul Filiche Ionel Marius 17 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate, la punctul 3 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local 

nr.300/2016, în Consiliul de Administraţie al Liceului Tehnologic ”Constantin Bursan”  
Hunedoara, domnul Orășanu Ion este înlocuit cu  domnul consilier Filiche Ionel Marius. 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.261/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
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1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct.18 din anexa 

la Hotărârea Consiliului Local nr. 221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii responsabilităților ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Orășanu Ion cu domnul Filiche Ionel 
Marius. 

Domnul Filiche Ionel Marius 17 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate  cu privire la modificarea pct. 18 din anexa la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităților ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare, domnul Orășanu Ion este înlocuit cu domnul Filiche Ionel Marius. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.262/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Hunedoara verde”. 
 

                       Dna. Borca Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui consilier Giurgiu Radu Bogdan care prezintă Expunerea de motive. 
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Doresc să mulțumesc în primul rând dnei. Inginer horticol Valerica Barbu, 

precum și dlui consilier juridic Raul Malea pentru sprijinul acordat în elaborarea acestui HCL. 
Vreau să spun, conform Registrului spațiilor verzi, în Municipiul Hunedoara suprafața totală de 
zone verzi este de 1.540.687 mp raportată la o populație de 60.525 de locuitori, rezultă că în 
Municipiul Hunedoara, unui locuitor îi revine suprafața de 25 de mp. Adică, aproape de norma 
europeană obligatorie, care este de 26 de mp, dar mai mică față de cea a organizației…” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Chiar  25,25.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”25,45. ...Dar mai  mică decât ceea ce oferă Organizația Mondială a Sănătății 

care solicită 50 de mp pentru un standard potrivit. Tot conform statisticii registrului, în oraș sunt 
13.532 de arbori, iar din aceștia doar 21,28% au o stare de viabilitate bună și 12,57% sunt 
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tineri. De aici rezultă nevoia unor plantări. Prin urmare, ideea acestui HCL este de a încuraja 
plantările, ca urmare am venit cu ideea personalizării lor. Specific, materialul dendrologic se va 
achiziționa de către cetățean, iar asta înseamnă că poate apela în primul rând la Primărie 
pentru a avea acces în măsura stocului disponibil la ofertă gratuită sau poate apela contracost 
la oferta de arbori exotici de pe internet. Prețuri între 20 și 100 de lei. Plăcuțele de 
personalizare propun să fie standardizate și oferite contracost de Primărie. Odată cu Registru 
spațiilor verzi, trebuie ținută o evidență clară și precisă a plantărilor, astfel încât să știm exact 
unde și în ce cantitate se plantează, astfel încât munca depusă până acum să nu fie de prisos. 
Prin urmare, prin HCL-ul propus de mine, solicit ca toate autorizațiile de plantare să fie avizate 
de către Primărie, astfel încât munca începută pentru definitivarea Registrului, să fie 
continuată în mod natural doar de către aparatul specializat al Primăriei, ca în regulament, ca 
cel de față și printr-o statistică corectă a plantărilor efectuate în oraș. De asemenea, se oferă 
posibilitatea unor personalizări a copacilor plantați, lucru deja posibil în diverse orașe din lume. 
Consider că aceste personalizări vor face plantarea mai atractivă și se adresează celor ce 
doresc să se căsătorească, celor care vor deveni părinți, precum și celor ce doresc să adopte 
un copac. Ca urmare a celor spuse înainte, doresc să fac și două amendamente la propria 
mea hotărâre sau propunerea pe care o am ca hotărâre.” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dl. consilier, acum este expunerea.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Am înțeles.” 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Când va veni rândul amendamentelor le puteți face.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Bine. Am înțeles. Mulțumesc frumos. Este în regulă.” 
 
  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz nefavorabil 
 
Dna. Borca Lucan Laura Valentina: 
”Dl. Jitian, raportul comisiei vă rog. De ce este nefavorabil?” 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri    
 
Dl. Jitian Simion: 
”Vreau să motivez de ce i-am dat aviz nefavorabil. Partea de preambul a 

proiectului ”Hunedoara verde”, mi se pare extraordinar de bine conceput și scopul este într-
adevăr extraordinar de benefic pentru Hunedoara. În interiorul proiectului, aproape toate 
articolele se axează mai mult pe promovarea imaginii celui care plantează ori faptul de a face 
plantări doar din a–mi promova imaginea, consider că nu este corect. Corect este, cel care are 
suflet într-adevăr de ecologist și dorește să planteze, nu condiționează plantarea de preț, de a 
promova imaginea sau nu. Pe de altă parte, apar niște lucruri care sunt puțin în neregulă. 
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Scrie și în Art. 1, la pct. c și b, că, de exemplu la b, ”arbustul îl vor putea denumi printr-o 
plăcuță. Asta ce înseamnă? Că dacă eu plantez o Albizia, îl numesc „zambilica”? Pentru că s-
a născut fiica mea, ”zambilica”. Cine trece pe acolo, crede că acel arbust care nu este 
cunoscut majorității, se numește ”zambilica” sau ”n” astfel de exemple. Apoi trebuie făcut 
distincție între persoanele juridice care fac construcții. Aici la Art.1, chiar primul Alin., trebuie 
pusă obligativitatea celui care construiește ceva, să planteze un copac. Se construiește un 
mall, un magazin, obligatoriu trebuie să aibă o parcare, obligatoriu trebuie să planteze acel 
om. Îl oblig prin avizul pe care il dau pentru construcția respectivă, nu cum apare aici, ” se va 
acorda posibilitatea”. Vă dați seama, dacă vreau plantez, dacă nu, nu.”  

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, dl. consilier să vă dau un răspuns. În privința autorizării unei 

construcții, nu poate fi condiționată prin plantarea unui arbore.”  
 
Dl. Jitian Simion: 
”Deci fac o construcție, parcare și nu plantez nimic în zona de parcare?” 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu poate condiționa eliberarea unei autorizații cu pantarea unui copac. Nu există 

temei legal.” 
 
Dl. Jitian Simion: 
”Bun, este în regulă. Apoi povestea aceasta cu adoptarea unui pom. Doar gândul 

acesta de a adopta ceva. Adoptăm o stradă, adoptăm o bancă, pot să adopt un coș de gunoi. 
Eu știu că se adoptă, de exemplu, un copil când nu are părinte. Știu că se adoptă un cățel 
când nu are proprietar, dar să adopt ceva, o stradă, un coș de gunoi, o bancă, ceva care este 
pe domeniul public, înseamnă că acel ceva, nu mai are stăpân. Primăria administrează 
domeniul public. Eu ca și consilier mă leg. Eu tocmai de aceea am fost ales de cetățean, să 
fac în așa fel încât să nu fie banca aceea a nimănui, coșul de gunoi, cișmeaua și așa mai 
departe. Apoi în proiect văd că sunt prevăzute obligații destul de mari pentru Primărie. Adică, îi 
spun o dată unde să-l pună, după care îi fac plăcuțele, plătește Primăria plăcuțele, le și 
montează. Pe om îl costă 10, 20 de lei și toată operația aceasta costă 30,40 de lei. Apoi 
trebuie să meargă cineva din Primărie să îi arate cum să planteze, cât să fie groapa de mare, 
adâncă, cum s-o mocirlească și așa mai departe. Trebuie să-i dea hârleț, să-i dea scule, mă 
gândesc, trebuie să-i dau și panglică când vine televiziunea să filmeze că eu am plantat un 
pom? Trebuie să-l dotăm și cu o cărămidă să-și dea cu ea în piept ”uite ce am făcut eu”? Se 
scapă scopul proiectului. Proiectul este de a planta ori pentru aceasta putem găsi. Există 
organizații non-profit, există cluburi, există școli, grădinițe, se pot face astfel de acțiuni. Se 
poate regândi. Într-adevăr, proiectul acesta este necesar. Se poate regândi altfel. Se pot face 
concursuri premiate de Primărie, cea mai frumoasă curte, cel mai frumos balcon, cum se face 
în alte părți. Da și asta contribuie la creșterea volumului de spații verzi. Ori vă spun, în afară de 
Art. 2, la toate există discuții, destul de serioase, legate de modul cum s-a formulat. Acestea 
au fost motivele. Acum, eu aș putea comenta pe fiecare articol în parte și aș putea face 
amendamente, chiar de la primul.”  

 
Dna. Borca Lucan Laura Valentina: 
”Dl. Jitian, pentru amendamente, la înscrieri la cuvânt.” 
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Dl. Jitian Simion: 
”Bine. Da eu zic ca nu prea are sens, pentru că singurul amendament ,așa serios 

să spunem, ar fi să se schimbe, eventual, ca să poți să stimulezi cumva cetățeanul, să-i dau o 
diplomă. Îi dau o diplomă, un atestat, ”se atestă că cetățeanul Ionescu, cu ocazia căsătoriei a 
plantat în locul cutare, arbustul cutare dar nu îl fac proprietarul pomului. Nu îl fac proprietar pe 
tot domeniul public, care intră pe o rază de poate până la 10 mp, în funcție de coroana 
copacului. E ca și când i-aș concesiona acea suprafață, iar eu ca Primărie nu am voie să mă 
ating de zona aceea.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Am încercat să înțeleg ceea ce dorește să transmită dl. Jitian. Din păcate, la 

ceea ce a făcut referire, în primul rând nu este pct. c, este pct. d, unde vorbesc de adopție. La 
pct. d și c, acolo unde persoanele fizice care se căsătoresc și cei nou-născuți, dânsul nu are 
nimic de obiectat.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Îl poate denumi. N-am ce să-l denumesc eu, că el are nume, pomul acela.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Am o rugăminte dna. președinte, se poate ruga dl. Malea să pună niște imagini 

pe care le-am luat de pe internet?” 
 
Dna. Borca Lucan Laura Valentina: 
”Vă rog.” 
 
Pe ecran rulează imaginile preluate de pe internet, puse la dispoziție de către dl. 

consilier Giurgiu Radu Bogdan. 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Și aș ruga în același timp dacă, eu v-am respectat atunci când ați vorbit.” 
 
Dl. Jitian Simion: 
”Mă scuzați.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vă mulțumesc. Acestea sunt plăcuțe aplicate în America. Ele nu afectează 

copacul, scrie pe ele pentru cine, cum. La asta se referă. Sunt mai multe tipuri. Ideea pe care 
o prezint dvs., nu este o idee pe care eu am generat-o. Este un lucru care și în alte părți se 
regăsește, în alte orașe ale lumii, inclusiv în România. Nu cred că ceea ce vedem acolo, 
afectează în vreun fel și aducem în ridicol ceea ce au făcut acei oameni, exemplu cu Regina 
Elisabeta, numind-o ”zambilica”. Dar este o chestiune de opțiune personală. Asta înseamnă că 
toți cei din Hunedoara pot să facă asemenea lucruri, de car mă îndoiesc, dl. Jitian, că avem 
nume comice în Hunedoara. Mai mult decât atât, vă referiți la problema cu adopția. Este o 
denumire generică. Este o denumire prin care persoana care dorește să aibă grijă de un 
copac, din curtea blocului, se implică și are grijă de el. Au fost nenumărate discuții privind 
tăierea, toaletarea copacilor. Ce ar fi dacă i-am lăsa pe oamenii care își doresc un copac în 
fața blocului, să aibă grijă de el. Astfel încât, să nu se ajungă în situația în care Primăria să 
vină și să fie obligată să-l toaleteze și el să spună ”nu este bine, că îmi tăiați tot copacul”. Să 
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oferim posibilitatea oamenilor să facă ceea ce își doresc. Să aibă grijă de proprii copaci. Mai 
mult decât atât, la Art.1 unde dvs. ați spus că trebuie și a atras atenția dl. Secretar că nu se 
poate acorda obligativitatea persoanelor juridice, am spus dv. personal, pe Legea 24/2017, 
specifică clar aceste lucruri, ce obligații au persoanele juridice. Mi s-a spus și mie atunci când 
am predat proiectul și m-am conformat, l-am refăcut. Și apropos de lucrul acesta, orice fel de 
proiect, nu înseamnă un concurs de cine este mai ingenios. Sunt lucruri care s-au mai făcut. 
Preiei din alte părți și încerci să le aplici dacă au avut efect în altă parte. Legat de costurile 
Primăriei, eu vreau să fac un amendament. Pentru că uitându-mă la toate acele plăcuțe, mi-
am dat seama că pentru a fi aranjate, a fi frumoase, a fi atractive, este clar că necesită un cost 
care nu trebuie pus în seama Primăriei și dacă un om cu adevărat dorește un eveniment din 
viața sa, să-l marcheze prin plantarea unui copac, poate și este, va simți să dea și un ban 
pentru respectiva plăcuță. După cum ați văzut, nu este trecut nici numele, ci este trecută 
modalitatea în care el simte să comemoreze. Cu ocazia căsătoriei, cu ocazia nașterii copilului 
și așa mai departe. Prin urmare, vin cu următoarele amendamente. 1, la Art.1, solicit să se 
scoată ”cei ce solicită autorizații de construire locuințe sau alte categorii de obiective cu 
caracter definitiv” și să se redefinească Art. 1, în modul următor:”Oricărei persoane…” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Art.1 din anexă, nu?” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Art.1 din anexă, da. Art.1 redefinit ar fi: ”oricărei persoane fizice sau juridice din 

Mun. Hunedoara, i se va oferi posibilitatea de a planta arbori sau arbuști ornamentali pe 
domeniul public cu aprobarea compartimentelor specializate din cadrul Primăriei Mun. 
Hunedoara.” Fac această solicitare deoarece, există Registrul spațiilor verzi și este nevoie ca 
evidența să fie ținută în Primărie și nu în altă parte. Altfel întreaga muncă și banii dați, dacă nu 
mă înșel peste 40.000 lei, sunt de pomană. Și al doilea amendament, la Art. 2, pct. 1, am 
introdus ”precum și a plăcuțelor de personalizare.” Articolul va fi redefinit în modul următor: 
”achiziționarea materialului dendrologic, precum și a plăcuțelor de personalizare se va face de 
către solicitanți”, iar la Art.4, se va scoate:”și pus la dispoziția solicitantului în mod gratuit”, 
astfel încât și copacul și plăcuța să fie în costul celui care dorește să planteze. Vă mulțumesc.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Aș vrea să fac o precizare la ceea ce a spus dl. consilier. Toaletarea arborilor ar 

trebui, din punctul meu de vedere, să se facă sub supravegherea unei persoane autorizate în 
domeniu. Un inginer horticol sau ceva de genul acesta. Toaletarea în sine trebuie făcută de 
personal autorizat cu protecția muncii efectuată. Nu oricine se poate urca într-un copac sau 
într-un arbore să facă tăieri. O să ne trezim în situații în care cad oamenii din pomi prin oraș că 
taie arborii sau îi sluțesc, sau mai știu eu ce. Aici am vrut să am un comentariu.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Aveți perfectă dreptate. Asta înseamnă că drujbiștii de la dna. Hărău, vor începe 

să primească acest instructaj, vor începe să primească informațiile necesare, li se va pune la 
dispoziție un curs, vor urma probabil niște specializări în domeniu, chiar mă bucur să aud 
lucrul acesta.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Spun că acest lucru va putea fi făcut de persoane care…” 
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Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ok. Eu sunt de acord cu dvs. Asta înseamnpă că aplicăm peste tot aceleași 

detalii. Vă mulțumesc mult.” 
 
Dl.Primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă îmi permiteți, sigur că un astfel de proiect este binevenit și numele lui 

spune ceva. ”Hunedoara verde”, până la urmă urmează tradiția acestui oraș construit de cei 
care au făcut administrație locală înaintea noastră. Trebuie să gândim foarte bine, să nu 
cădem nici în derizoriu. Pentru că plăcuță comemorativă, mă iertați, comemorativă, ceremonie 
solemnă menită să evoce amintirea unei persoane sau unui eveniment, sună puțin ciudat. Îi 
auzeam pe colegii, că ce comemorăm? Deci, probabil, trebuie să găsim o nouă denumire, 
acolo la plăcuță. Mă bucur totodată că inițiatorul proiectului care a avut această idee a felicitat-
o la început pe dna inginer horticol, angajata Primăriei, dna. Barbu Valerica, cea care era 
certată de dvs. privind toaletarea copacilor. Deci demonstrația este că, până la urmă, acceptați 
faptul că s-a făcut corect și dna. Barbu, este un specialist bun al Administrației locale. Avem în 
urma Registrului spațiilor verzi 25,5 mp pe cap de locuitor, sigur, este adevărat. Poate nu este 
o cifră foarte reală, scăzând populația Hunedoarei și raportându-te la ceea ce ai de fapt aici, 
este posibil ca această suprafață să fie într-adevăr alta. Ați remarcat bine lucrul acesta dar 
cred că Hunedoara nu duce lipsă de spații verzi, dacă ne uităm doar la cât cosim în fiecare zi 
și cât toaletăm Primăvara și Toamna și ne dăm seama. Asta nu înseamnă că nu putem să 
avem astfel de acțiuni  pe care le propune dl consilier Giurgiu, de a planta copaci și cu sprijinul 
societății civile, ca să spun așa și dacă reușiți să armonizați ceea ce spunea dl profesor cu 
ceea ce doriți dvs și cu ceea ce spun ceilalți consilieri, eu cred în astfel de proiecte și chiar 
dacă ele nu ar exista, Primăria Hunedoara are obligația să planteze gard viu, să planteze 
gazon, să planteze copaci. Nu înseamnă că Primăria nu a făcut nimic și venim cu proiectul 
acesta să …proiectul nu face altceva decât să completeze, dacă vreți, rolul cetățeanului de a 
face și el ceva, nu doar să spună că vrea și că de ce, când se toaletează să vină efectiv în 
sprijinul nostru cu forța de muncă. Cred că ar trebui undeva să mai gândim câteva mici 
aspecte. Plăcuța comemorativă, în rest eu observații nu am. Mulțumesc inițiatorului și vă 
mulțumesc dvs.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Mai am de făcut două completări. Odată că, forma în care a apărut proiectul nu 

a fost avizat de compartimentul de specialitate. Există diferențe între ceea ce este în proiect și 
ceea ce și-a dat avizul. Într-adevăr, dna Barbu și- a dat avizul, dar cu altă formă în care nu 
apărea de loc implicarea Primăriei în această acțiune, din punct de vedere financiar și că, mai 
vreau să menționez că, eu îmi pun tot sprijinul și toată priceperea mea pentru a face într-
adevăr un proiect ”Hunedoara verde” dar să fie într-adevăr pentru a stimula plantarea de a 
face o Hunedoara verde și nu de a crea imagine pentru cei care plantează. Pot să rămână 
anonimi. Eu am plantat zeci, sute și mai plantez fără să cer să se pună nicio etichetă acolo. 
Pot să mă dus după aceea cu nepotul să-i spun, ”uite, pe acesta l-am plantat eu”. Nu trebuie 
să văd acolo că scrie, ”plantat cu ocazia nașterii nepotului meu.” El mă crede, nu trebuie să-i 
arăt diploma, nu trebuie să-i arăt plăcuța.” 

 
Dl. Bădin Ion: 
”Am citit cu atenție proiectul colegului nostru, dl. consilier Giurgiu, l-am studiat. 

Sigur că am ascultat acum, aici, și punctele de vedere expuse de dl profesor Jitian și de dl 
Primar și de inițiatorul proiectului. Este binevenită pentru Hunedoara și pentru toate zonele 
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limitrofe să avem cât mai multe zone verzi, plantat copaci și așa mai departe. Eu personal îl 
felicit pentru inițiativă, pe dl consilier Giurgiu, dânsul fiind și ecologist. Spuneam că am 
ascuștat cu atenție cele expuse și tind să-i dau dreptate totuși dl profesor Jitian. Sunt multe de 
modificat și de completat la acest proiect, inclusiv dl consilier, inițiatorul proiectulu a venit cu 
câteva amendamente și zic eu că el poate fi prelucrat în continuare și la altă ședință de 
Consiliu Local, într-o altă formă, să-l aprobăm. Vis - a - vis de amendamente, sigur că aș fi 
avut și eu unul și mă refer aici la proiectul ”Hunedoara verde”, la Art.3, alin.1, unde spune 
acolo că plantarea arborilor ornamentali, se va face pe domeniul public: ”cuesul râurilor, 
pârâurilor” și mă opresc. Plantarea arborilor pe cursul râurilor și pârâurilor, din fericire sau din 
nefericire, lucrez încă în domeniu, la Apele Române, se face doar cu respectarea prevederilor 
legii apelor, Legea 107/1996. Nu putem planta copaci pe cursul râurilor sau pârâurilor fără a 
respecta prevederile legii apelor, Legea 107/1996. Încă o dată spun, acest proiect,  Hunedoara 
trebuie să fie verde, a fost până la urmă și înainte de 1989, ținând cont de existența 
Combinatului, dar eu personal cred că acest proiect trebuie să fie pus mult mai bine pus la 
punct. Mulțumesc”. 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În primul rând mă adresez dl Primar. Nu am certat-o niciodată pe dna Barbu. Am 

vorbit cu dvs în contradictoriu. Nici măcar cu dvs nu m-am certat. Că vorbim în contradictoriu, 
este una, dar ceartă, nu. Mai departe, dna Barbu, a avut dreptate și faptul că m-am dus și i-am 
cerut părerea și s-a implicat în acest proiect, înseamnă că o respect în calitatea de specialist. 
Dl Jitian a zis că nu bate ceea ce scrie pe raportul dnei Barbu cu proiectul. Asta îmseamnă că 
departamentele de specialitate ale Primăriei, fac lucruri care nu se îmbină, nu se încheagă. Îmi 
pare foarte rău. Nu cred lucrul acesta, că ceea ce a spus dna Barbu, nu bate cu ceea ce scrie 
aici, pentru că eu nu am intervenit, nu am modificat.” 

 
Dl. Jitian Simion: 
”Să vă uitați la amândouă. Le comparați după aceea.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Cu mare drag. Vă repet, acest proiect era la Dep. Juridic și a avenit cu aprobare 

de la Dep. Tehnic. Mă îndoiesc că cele două departamente, nu s-au înțeles și nu au vorbit 
unele cu altele.” 

 
Dl.Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu, nu. Să nu fim în eroare. Dânsul se referea la altceva. Faptul că expunerea 

de motive este foarte laborios făcută de dvs, iar raportul cuprinde doar lucrurile absolut 
eențiale și nu tot ce a scris acolo, nu a vrut să zică că vă dă aviz negativ.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu este vorba de aviz negativ. Mă îndoiesc că din ceea ce spune dânsul, că 

practic dna Barbu nu a avut informațiile, cei de la Juridic nu le-au primit. Este o umbră de 
întrebare așa, asupra legalității acestui proiect.” 

 
Dl.Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Este ok.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Primăria nu minte nimic.” 
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Dl.Primar Bobouțanu Dan: 
”O singură eroare, nesemnificativă, ”ținând cont de cele precizate mai sus vă 

aduc la cunoștiință, că Hunedoara dispune de 23.9 mp de zonă verde”. Nu. Este chiar 25,49.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Raportul meu a fost scris înainte de …Registrul spațiilor verzi. Eu l-am trimis, iar 

referitor la ceea ce spune dl Bădin, cu tot respectul, nu scrie niciunde la Art.3, pct.1, ”plantarea 
arborilor se face pe domeniul public, râurilor și pârâurilor că nu aș respecta Legea 107/1996. 
Nu scrie niciunde lucrul acesta. Este normal că se va face orice fel de lucru care este 
specificat, …Consiliului Local, se face cu respectarea legilor în vigoare.”  

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți, proiectul a fost depus de către dl consilier, în termen de 30 

de zile, compartimentul de specialitate, respectiv Direcția Tehnică, a făcut un raport în care a 
dat un aviz favorabil acelui proiect, în privința oportunității și numai dvs decideți.” 

 
Se supun la vot amendamentele dlui consilier Giurgiu Radu Bogdan.  
 
Dna. Borca- Lucan Laura Valentina: 
”Vă rog să mai formulați o dată primul amendament.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La Art. 1, pct. a, ” oricărei persoane fizice sau juridice din Municipiului 

Hunedoara, i se va oferi posibilitatea de a planta arbori sau arbuști ornamentali pe domeniul 
public cu aprobarea compartimentelor specializate din cadrul Primăriei Mun. Hunedoara.” 

 
Se supune la vot amendamentul dlui consilier Giurgiu Radu Bogdan, care 

întruneşte 3 voturi „pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Scurtu Raul, Kofity Zoltan) și 14 
voturi „abținere” (Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel 
Marius, Bădin Ion, Palcău Ciprian, Jitian Simion, Mureșan Vasile, Popovici Corina 
Virginia, Muzsic Robert Eugen).  

Amendamentul nu a fost aprobat. 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La Art.2, pct. 1, ”achiziționarea materialului dendrologic precum și a plăcuțelor 

de personalizare se va face de către solicitanți.” Și regăsim la Art.4, scoaterea de la Art.4, 
”pentru identificarea materialului dendrologic persoanele fizice sau juridice au dreptul de a 
prevedea element de personalizare a acestuia fără a afecta în felul acesta în vreun fel 
dezvoltarea sa normală, urmând ca forma elementului de personalizare a plăcuței să fie dată 
de către Primăria Municipiului Hunedoara.” 

 
Se supune la vot amendamentul dlui consilier Giurgiu Radu Bogdan, care 

întruneşte 3 voturi „pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Scurtu Raul, Kofity Zoltan) și 14 
voturi „abținere” (Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel 
Marius, Bădin Ion, Palcău Ciprian, Jitian Simion, Mureșan Vasile, Popovici Corina 
Virginia, Muzsic Robert Eugen).  

Amendamentul nu a fost aprobat. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii întruneşte 3 voturi ”pentru” (Scurtu Raul, Kofity Zoltan, 

Giurgiu Radu Bogdan) și 6 voturi ”împotrivă” (Jitian Simion, Olariu Nicoleta, Baloșin 
Nicolae, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile). 

Întrucât titlul hotărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai departe la 
votarea pe articole și a hotărârii pe ansamblu. 

 
 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
293/2014 privind acordarea facilităților la transportul public local de persoane prin curse 
regulate de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 

                       
                     Dl. Bădin Ion: 

”Aș vrea dacă se poate, este în regulament la Art.19, alin.1, biletele de călătorie 
gratuite precum și abonamentele de călătorie cu tarif redus sau gratuit se ridică personal de 
beneficiar pe bază de semnătură. Să fac un amendament, ”precum și de persoanele 
împuternicite legal”, pentru că vă spun, sunt foarte multe cazuri, sunt oameni cu vârste foarte 
înaintate în Hunedoara, am și în familie și să-mi trăiască în continuare, dar nu asta contează, 
am stat de vorbă cu ei, care se deplasează foarte greu să vină pentru aceste bilete. Oamenii 
peste 80 de ani, 85, 88, 90 de ani. Își fac o procură legalizată prin notariat. Greu se 
deplasează. Eu personal am participat la așa ceva și cred că se poate și prin împuterniciți 
legal, prin notariat să se facă acest lucru și aș vrea să completați acest articol și să-l supunem 
votului. Deci în afară, ”precum și ărin împuterniciți legal.” 

 
Se supune la vot amendamentul dlui Bădin Ion, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.263/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 
a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -     Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
 -     Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism -aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț -aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Palcău Ciprian: 
”Doresc să fac un amendament la această hotărâre de Consiliu. Având în vedere 

că începând cu data de 01 Iulie 2017, a intrat în vigoare Legea cadru nr.153/2017, privind 
salarizarea personalului plătit din fonduri publice, modificarea și completarea proiectului de 
hotărâre și prin urmare fac următorul amendament. La preambulul hotărârii se va adăuga la 
cadrul legal și Legea cadru nr. 153/2017, privind salarizarea personalului plătit din fonduri 
publice.” Iar la Art.66, alin.2, din Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara, prevăzut în anexă la hotărâre, se modifică și va avea următorul 
conținut: ”indemnizația maximă lunară de care beneficiază consilierii locali pentru participarea 
la numărul maxim de ședințe, este de 10% din indemnizația lunară a Primarului, exclusiv 
majorările prevăzute la Art.16, alin.2, din Legea cadru nr.153/2017 privind salarizarea 
personalului plătit din fonduri publice.” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Specificăm că acest amendament se impune datorită, modificărilor legislative 

apărute.” 
 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Eu vreau să fac doar o precizare, legată de acest Regulament. Anul trecut la 

depunerea jurământului, unele persoane și-au alocat din timpul lor să comenteze faptul că am 
jurat cu mâna stângă. Vreau să mergeți la Art.9, alin. 2, la rândul 4, ”consilierul local va pune 
mâna stângă, atât pe constituție, cât și dacă este cazul pe biblie și va pronunța cuvântul jur.” 
Acesta este modul corect de a se jura. Mulțumesc”. 

 
Se supune la vot amendamentul dlui Palcău Ciprian, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.264/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 563 mp situat în 
municipiul Hunedoara, bulevardul Dacia nr.14, înscris în CF nr.68702, nr. cadastral 68702. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comert- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.265/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind  propunerea de trecere a unui teren, aflat 
în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 
în proprietatea privată a actualului deţinător al construcţiei. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                        -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
. 
Dl. Bădin Ion: 
”Eu am citit, dar aș vrea să-mi spună cineva din aparatul de specialitate, exact 

procedura și despre ce teren este vorba.” 
 



19 

 

Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este vorba despre terenul de sub case. Dacă citeați în raport, se poate observa.” 
 
Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Terenul de sub construcție.” 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Terenul de sub construcție care se dă prin ordinul prefectului. Noi facem doar o 

propunere pentru ordinal Prefectului.” 
 
Dl. Bădin Ion: 
”Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.266/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 25.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Parohia ortodoxă Sfânta Treime Hunedoara 
VI, str. Barbu Ștefănescu Delavrancea, municipiului Hunedoara. 
 

Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget. 
   -   Se prezintă raportul comisiei juridice. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de urbanism. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerț. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
Dl. Ardelean Daniel Cosmin: 
”Aș vrea să-l întreb pe dl Primar, la Cap. ”ajutor financiar pentru sfintele Biserici”, 

care ar fi modalitatea de înscriere în domeniu acesta, primul venit, primul servit? Pentru că din 
câte știu eu, parohia Sfânta Treime Hunedoara IV, a fost sfințită în anul 2012, primind atunci o 
sumă foarte mare de la Primărie pentru finalizare, acum solicită buget pentru repararea 
scărilor. Dl Primar știe că eu vin din Buituri și reprezint parohia din Buituri, unde avem și noi 
nevoie de finalizarea părții externe, plus a gardului pentru a-l primi pe preasfințitul să ne 
resfințească Biserica. Noi am făcut niște eforturi foarte mari, enoriașii de acolo și am ajuns cu 
Biserica într-un stadiu destul de bun, în sensul că am înlocuit mobilierul, am înlocuit pictura, 
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poate că și noi am avea nevoie de un ajutor de genul acesta, dar am îmțeles că Părintele 
Bornemisa este mai insistent, mai cerșetor, vine și mai presează. Al nostru știu că nu este așa. 
Dvs acum vreo două luni ne-ați spus că să apelăm la proiectul de pe Legea 350, din câte știu 
eu. Am încercat, nu am reușit deocamdată, dar o să mai încercăm. Problema este că, dacă ne 
puteți spune ce s-a întâmplat cu acești 25.000 de lei.” 

 
Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur, sper că ați glumit că părintele Bornemisa este mai insistent. Insistenți sunt 

toți Sfinții Părinți și încă ceva, nu cred că este Biserică din Municipiul Hunedoara Ortodoxă, 
Romano-Catolică, Greco-Catolică, Neoprotestantă care să nu aibă nevoie de un ajutor 
financiar. Ajutoarele financiare pentru cultele religioase, se pot acorda în două feluri. Pe Legea 
350 și i-am apreciat întotdeauna pe cei care au bunăvoința de a face un proiect pentru 
obținerea finanțării privind lucrările de la Biserică. Nu este nici greu. Multora le este așa mai 
altfel să-l scrie dar nu este complicat deloc iar al doilea ajutor se poate da pe Ordonanța 
82/1999. Este la mine pe masă, am verificat-o. În ceea ce privește ajutorul dat acestei Biserici, 
evident că toți cer cât de mult și de acolo de la cât de mult, dăm cât putem. Chiar Biserica 
Romano-Catolică a solicitat un sprijin financiar, hotărârea de Consiliu va fi făcută luna viitoare. 
Vom ajuta și Biserica de la Boș. În măsura în care dvs hotărâți, pentru că dvs hotărâți, nu eu, 
vom ajuta în funcție de posibilitățile financiare ale Primăriei Bisericile din Municipiul 
Hunedoara, indiferent de cultul pe care îl are acea Biserică. Și Biserica de la Buituri are 
nevoie, este adevărat, am fost acolo și știu și sperăm că vom găsi resurse pentru fiecare 
Biserică, dar trebuie să îndeplinească niște proceduri, trebuie să prezinte un deviz de lucrări, 
acel deviz trebie să fie verificat de către Direcția Tehnică, Biroul de Investiții, să nu fie exagerat 
pentru că în momentul în care vine Curtea de Conturi te verifică. Părintele Bornemisa stă pe 
lista de așteptare de multe luni de zile, nu doar acum. În principiu sunt de acord că toți au 
nevoi dar nu promit nimănui pentru că nu stă în puterea mea. În puterea mea stă să găsesc, 
împreună cu aparatul de specialitate resursa financiară, dar dv sunteți cei care votați. 
Mulțumesc. Și evident îi așteptăm cu devizul, ceea ce am discutat, este transparență, nu este 
absolut nicio imixtiune, nu consider trafic de influență dacă dvs veniți să susțineți cauza 
Bisericii din Buituri, unde locuiți. De altfel, problema este să îndeplinească acele criterii prin 
legea de care vorbea dna Director, pe Legea 350. Mulțumesc.” 

 
Dl Giurgiu Radu Bogdan:   
”Mulțumesc. Mi-a luat-o înainte dl Ardelean. Vroiam să pun și eu întrebările 

legate de Legea 350, deoarece în urmă cu două ședințe, colegul nostru, dl Kofity, a întrebat 
dacă se poate acorda sprijin financiar Bisericii Catolice din Hunedoara și răspunsul a fost, să 
învățăm cultele să acceseze fonduri pe Legea 350. Acum văd că se acordă o sumă pentru altă 
Biserică fără să discutăm de Legea 350 și inconsecvența aceasta creează un precedent și mă 
întreb cum veți reacționa când și alte Biserici vor începe a solicita bani din ce în ce mai mult. 
De aceea vă rog să stabilim un răspuns clar și unitar pentru asemenea cazuri, fiindcă asta 
înseamnă respect față de solicitanți, să știe de la bun început cum pot să acceseze banii. Mă 
voi abține de la vot, în semn de protest față de inconsecvența în tratarea solicitărilor dar rog 
colegii să voteze această hotărâre, deoarece, oferă o sumă de bani necesară funcționării unui 
lăcaș de cult și 25.000 de lei nu înseamnă nimic undeva deasupra bugetului, dar vă rog, de 
acum înainte când stabilim un lucru, așa să rămână, astfel încât și noi să știm ce să spunem 
mai departe către anumite instituții, modul în care se pot accesa banii. Vă mulțumesc.” 
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Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Să completez ceea ce a spus dl Giurgiu și să nu discut în contradictoriu, cred că 

am fost suficient de clar prima dată și nu cred că mai era necesar să ne atrageți atenția cu 
acest lucru. Mai ales, că am fost suficient de clar și atunci. Legea 350, după părerea mea, este 
cea care trebuie să asigure finanțarea pentru astfel de proiecte. Că există și Legea care 
completează 350 în anumite condiții și sunt cu totul altele și nu vreau să le dezvolt acum, asta 
nu face decât să ajute nu să încurce. Da, Legea 350. Nu retrag ceea ce am spus, nici în cazul 
Bisericii acesteia, nici în cazul Bisericii Romano-Catolice, am discutat și cu dl consilier Zoli și 
cu 350 și cu legea de care pomenea dna Director Economic, care este mai restrictivă dar care 
poate asigura finanțarea pentru anumite lucrări. Deci încă o dată, acolo unde în sectorul dvs 
de responsabilitate există Biserică de orice cult, nu doar Ortodoxă, puteți lua legătura cu 
Părintele și să-l informați de Legea 350 și totodată să purtăm discuții cu cei care pot să asigure 
logistica scrierii unui proiect de 2,3 pagini. Mulțumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 

Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu 
Nicoleta, Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel Marius, Bădin Ion, Palcău Ciprian, Jitian 
Simion, Mureșan Vasile, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Scurtu Raul, 
Kofity Zoltan) și 1 vot  ”abținere”(Giurgiu Radu Bogdan) 

Art.1-5 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, 
Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel Marius, Bădin Ion, Palcău Ciprian, Jitian Simion, 
Mureșan Vasile, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Scurtu Raul, Kofity 
Zoltan) și 1 vot  ”abținere”(Giurgiu Radu Bogdan)  

Hotărârea nr.267/2017 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu 
Nicoleta, Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel Marius, Bădin Ion, Palcău Ciprian, Jitian 
Simion, Mureșan Vasile, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert Eugen, Scurtu Raul, 
Kofity Zoltan) și 1 vot  ”abținere”(Giurgiu Radu Bogdan).  

  
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, str. Trandafirilor , nr.17, bl. 24, sc. A, etj.7, ap.44. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
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Dl. Bădin Ion: 
”M-am uitat ieri pe acest proiect de hotărâre, am cerut lămuriri de la 

Compartimentul de specialitate. Noi am mai aprobat sau nu anumite prețuri de când sunt eu 
consilier în legislatura aceasta. Acest apartament situat în Micro 7, pe str. Trandafirilor, este un 
bloc confort 1, are o suprafață totală de aproape 50 mp, suprafață utilă, cu dependințe cu tot, 
m-am uitat și la cum s-au mai vândut apartamentele în anii trecuți când încă eram într-o criză 
imobiliară, trecută de ceva timp. Această criză imobiliară a dispărut și prețurile au început să 
crească. Este un preț care mi se pare modic. Încă o dată, vorbesc de 50 mp, et.7, terasă care 
plouă, ceilalți vecini nu intervin, cu toate că au obligația aceasta. 21.400 de lei, dau din raportul 
de expertiză, este prețul minim, prețul de…Consiliul Local poate modifica și eu vă propun 
pentru minimă decență, ținând cont de bloc, apartamente confort 1, ca această sumă să fie de 
25.000 de lei. ” 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Discutăm despre un bloc care nu are nici lift, nu funcționează.” 
 
Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Ați văzut apartamentul? Dacă faceți o propunere, vă rog să mergeți și la fața 

locului, să vedeți și să nu uităm faptul că, în urmă cu ani de zile, toate aceste apartamente au 
fost cumpărate din Fondul locativ de stat la prețuri modice. Nu facem decât să ajutăm 
cetățeanul care stă de ani de zile acolo și care a investit în el și așa cum a spus și dl Secretar, 
un bloc care nu are lift, care are probleme, dar asta nu înseamnă că nu putem face un 
amendament privind majorarea prețului și încă o dată, aș fi dorit să fi mers la fața locului să 
vedeți.” 

 
Dl. Bădin Ion: 
”În general, cunosc zonele, că am lucrat atâția ani.” 
 
Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Vă întreb încă o dată, ați văzut apartamentul?” 
 
Dl. Bădin Ion: 
”Personal, acum nu l-am văzut cum arată, că depinde cum îl întreține fiecare.” 
 
Dl. Primar Dan Bobouțanu: 
”Atunci este bine când faci un amendament, să mergem acolo să vedem ca să 

vorbim în cunoștiință de cauză.” 
 
Dl. Bădin Ion: 
”Dl Primar, noi vindem un apartament, nu cum este întreținerea lui, vindem un 

apartament după gradul de confort și nu mă interesează că liftul de acolo nu funcționează, 
este apanajul proprietarilor și locatarilor din bloc. Nu vindem apartamentul, dependințele de 
folosință comună sunt cu totul altceva. Este modul în care se gospodăresc fiecare. Este 
propunerea mea, ca unul care totuși cunosc zonele și am fost în mii și zeci și aproape vreo 
15.000 am vizitat când erau în administrarea statului. Este propunerea mea, să nu fie 21.400, 
să fie 25.000, rămânând la latitudinea colegilor consilieri, dacă sunt de acord cu acest preț sau 
nu.” 
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Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vreau să mai fac o completare. Discutăm despre familii nevoiașe care nu și-au 

permis să cumpere acest apartament până în prezent, că dacă își permiteau nu mai ajungeau 
în situația asta.” 

 
Dl. Bădin Ion: 
”Dânsa are contractul de închiriere din 2011 Nu îl are din 1980, 1970. 

Apartamentele au început să se cumpere din anul 1990.” 
 
Se supune la vot amendamentul dlui consilier Bădin Ion, care întruneşte 1 

vot „pentru” (Bădin Ion). 
Amendamentul nu a fost aprobat. 
  
 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.268/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.244/2017 privind aprobarea listei solicitanților care au acces la locuințele 
pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii și a modului de soluționare a cererilor. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -   Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
                       -    Se prezintă raportul comisiei de juridic- aviz favorabil 

  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.269/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor de repartizare a unor 
locuinţe pentru tineri, rămase vacante pe perioada exploatării acestora în regim de închiriere, 
situate  în  municipiul Hunedoara, str. Câmpului, nr.4, bl.6 şi str. Luncii, nr.2, bl.7. 
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Dna. Borca-Lucan Lauran Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.270/2017 se aprobă în unanimitate. 

 

 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2017. 

 
                     Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.271/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul II 2017. 
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Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei urbanism- aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.272/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 din Hotărârea Consiliului local 
nr. 294/2016 privind aprobarea componenţei comisiei speciale de analiză şi verificare pentru 
sistematizarea circulaţiei în municipiul Hunedoara, precum și a Regulamentului de funcţionare 
a comisiei. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
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aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind Privind modificarea Anexei nr. 

1 din Hotărârea Consiliului Local nr. 294/2016 privind aprobarea componenței comisiei 
speciale de analiză și verificare pentru sistematizarea circulației în Municipiul Hunedoara, 
precum și a Regulamentului de funcționare a comisiei, a constatat următoarele: 
Preşedinte: BOBOUȚANU DAN – Primarul municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru 
 
Vicepreşedinte: TODOR RAMONA – Viceprimarul municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru 
 
Membrii: PALCĂU CIPRIAN – consilier local 17 voturi “pentru 
                DEMETER LADISLAU – director tehnic 17 voturi “pentru 
                GHIGU NICOLAIE – comisar de poliţie 17 voturi “pentru 
                ONOFREI RADU- subcomisar de poliţie  17 voturi “pentru 
                FURCĂ TIBERIU– director executiv Poliţia Locală 17 voturi “pentru  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală 17 voturi “pentru 
                MUNTEAN IOAN – consilier superior Birou urbanism 17 voturi “pentru 
                POANTA MARINEL – şef SADPP 17 voturi “pentru 
                ARDELEAN TIBERIUS – inspector SADPP 17 voturi “pentru 
 
Secretarul comisiei - JUHASZ LADISLAU – consilier superior  SADPP  
 fără drept de vot 17 voturi “pentru”       
 

  În urma acestor rezultate, componența comisiei special de analiză și verificare 
pentru sistematizarea circulației în Municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
Preşedinte: BOBOUȚANU DAN – Primarul municipiului Hunedoara; 
 
Vicepreşedinte: TODOR RAMONA – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 
 
Membrii: PALCĂU CIPRIAN – consilier local;  
                DEMETER LADISLAU – director tehnic;  
                GHIGU NICOLAIE – comisar de poliţie; 
                ONOFREI RADU- subcomisar de poliţie ;  
                FURCĂ TIBERIU– director executiv Poliţia Locală  
                GUŢU CORNEL – şef serviciu Poliţia locală 
                MUNTEAN IOAN – consilier superior Birou urbanism;  
                POANTA MARINEL – şef SADPP;  
                ARDELEAN TIBERIUS – inspector SADPP  
 
Secretarul comisiei - JUHASZ LADISLAU – consilier superior  SADPP  
 fără drept de vot 
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Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art.2-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.273/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

    La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 251/2017 privind 
modificarea tarifelor practicate de către Societatea Salubprest Hunedoara SRL pentru 
activitățile specifice serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara, precum și 
modificarea și completarea Contractului de delegare a gestiunii serviciului public de 
salubrizare a municipiului Hunedoara nr. 69/36470/25.05.2015. 
 
                      Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.274/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 2 mp, aflat în proprietatea Municipiului Hunedoara, situat în incinta 
Bazinului de Înot al municipiului Hunedoara, în vederea amplasării unor automate de băuturi şi 
produse alimentare. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unui spațiu în suprafață de 2 mp, aflat în 
proprietatea Municipiului Hunedoara, situat în incinta Bazinului de Înot al municipiului 
Hunedoara, în vederea amplasării unor automate de băuturi şi produse alimentare, a constatat 
următoarele: 
 

- Colesniuc Dănuț – Șef Serviciu Complex sportiv "Michael Klein" Hunedoara și 
Ștrandul municipal – preşedinte 17 voturi “pentru” 

- Matei Adina - consilier juridic  Compartiment Concesiuni, închirieri – secretar 17   
voturi “pentru” 

- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru 17 voturi “pentru” 

- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 17 voturi “pentru” 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Birou Achiziții publice – membru 17 voturi 

“pentru” 
                                                                    
                         În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  
licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
- Colesniuc Dănuț – Șef Serviciu Complex sportiv "Michael Klein" Hunedoara și 

Ștrandul municipal - preşedinte; 
- Matei Adina - consilier juridic  Compartiment Concesiuni, închirieri – secretar; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Birou Achiziții publice – membru.   
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă 
în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus, a 
constatat următoarele: 

 
- Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 17 voturi “pentru”   
- David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru de   

rezervă 17 voturi “pentru”   
- Preda Camelia – consilier juridic - Serviciul  Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 

Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru de rezervă 17 voturi “pentru”   
  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea:   

                                                                                            
- Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
- David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru de 

rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic - Serviciul  Fond Locativ și Relația cu Asociațiile de 
Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru de rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.275/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii a 
terenului în suprafaţă de 20 mp, înscris în CF nr. 68724 Hunedoara, situat în str. Constantin 
Brâncuși, aflat în domeniul privat al municipiul Hunedoara. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 

                      Hotărârea nr.276/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
unui teren în suprafață de 10,53 mp situat în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A (Piața 
Obor). 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui teren 
în suprafaţă de 10,53 mp situat în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A (Piața Obor), a 
constatat următoarele: 
 

- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O.-  Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi 
Oboarelor – preşedinte 17 voturi “pentru” 

- Sava Vasile – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu – 
membru 17 voturi “pentru” 

- Muntean Adriana Mihaiela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 
membru 17 voturi “pentru” 

- Matei Adina – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 
patrimoniului, privatizare – membru 17 voturi “pentru” 
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- Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru 17 voturi “pentru” 
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea terenului  menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O.-  Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi 

Oboarelor – preşedinte 
- Sava Vasile – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu – 

membru; 
- Muntean Adriana Mihaiela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – 

membru; 
- Matei Adina – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, închirieri, administrarea 

patrimoniului, privatizare – membru; 
- Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 

    
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă 
în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea terenului menţionat mai sus, a 
constatat următoarele: 

 
- Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   

preşedinte 17 voturi “pentru”   
- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 

construcții și mediu – membru 17 voturi “pentru”   
- Bistrian Carla – Inspector -  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 17 

voturi “pentru”   
- Pahonțu Cristina – Inspector – Compartiment Concesiuni, Închirieri – membru 17 

voturi “pentru”   
- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru 17 voturi “pentru”   

  
În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea terenului menţionat mai sus,  este următoarea:      
                                                                                         

- Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   
preşedinte 

- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 
construcții și mediu – membru; 

- Bistrian Carla – Inspector -  Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
- Pahonțu Cristina – Inspector – Compartiment Concesiuni, Închirieri – membru; 
- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru. 

 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.277/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Local nr.237/2013 privind aprobarea Documentului de Poziţie (DP) privind modul de 
implementare a Proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor în Judeţul 
Hunedoara”, cu modificările și completările ulterioare. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei buget–aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de juridic-aviz favorabil    
                 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 

      -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil. 
Se prezintă raportul comisiei de cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
                      Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.278/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 32/2012 cu modificările și completările ulterioare, pentru terenul 
în suprafaţă de 3463 mp, înscris în CF. nr. 773 N , nr. top 2266 Hunedoara, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara şi în folosinţa S.C Parc Industrial S.R.L. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.279/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii fără licitaţie 
publică a unei parcele de teren - lot 8, în suprafață de 3463 mp înscrisă în C.F. nr. 63292 
Hunedoara, nr. cadastral 2266, aflată în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, către S.C. ASSA ABLOY SYSTEM 
PRODUCTION ROMÂNIA S.R.L. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de cultura–aviz favorabil 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.280/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită către 
Episcopia Devei și Hunedoarei - Parohia Ortodoxă Sfântul Nicolae din Boș, pentru o perioadă 
de 5 ani, a imobilului construcție și teren, înscris în CF nr.68900 Hunedoara, proprietate 
publică a municipiului Hunedoara, situat în municipiul Hunedoara, sat aparținător Boș nr.134. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.281/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea reconstituirii, funcţionării şi 
organizării Comisiei speciale pentru întocmirea și modificarea inventarului bunurilor care 
alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                      -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
 -    Se prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabol. 
 -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
 -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titului şi a articolelor. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea reconstituirii, 

funcţionării şi organizării comisiei speciale pentru întocmirea și modificarea inventarului 
bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Președinte: Bobouțanu Dan – Primar 17 voturi “pentru”       
Membri: Laslău Militon Dănuț – secretarul municipiului Hunedoara - secretarul  comisiei 
special 17 voturi “pentru”    
Popa Aurelia Anișoara – Director executiv Direcția economic 17 voturi “pentru”       
Podea Gabriela – Șef serviciu S.A.P.L.  17 voturi “pentru”       
Buliga Andrei Claudiu– D.A.T.P.U.  17 voturi “pentru”       
 

  În urma acestor rezultate, comisia specială pentru întocmirea și modificarea 
inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, este 
compusă din: 
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Președinte: Bobouțanu Dan – Primar 
Membri: Laslău Militon Dănuț – secretarul municipiului Hunedoara - secretarul  
comisiei speciale 
Popa Aurelia Anișoara – Director executiv Direcția economică 
Podea Gabriela – Șef serviciu S.A.P.L. 

                 Buliga Andrei Claudiu– D.A.T.P.U. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 Art.2-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 282/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate în subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În urma unei analiza comparative, între salariile Primăriei Hunedoara și a 

salariilor angajaților din altă Primărie, am concluzionat că Primăria noastră dispune la ora 
actuală de cele mai mici salarii din Județul Hunedoara la nivel de orașe și probabil chiar si 
comune. Prin urmare această hotărâre este binevenită. Pornind de la propunerea dlui Primar 
am analizat cu bunăvoința Biroului Direcției Economice și a Direcției de Resurse Umane, 
posibilitatea ca bugetul local să poată susțină asemenea creștere și am ajuns la o anumită 
concluzie. Aici o să vă rog dacă se poate să-i dați voie dlui Malea, să proiecteze un tabel.” 

Derularea tabelului pe ecran.  

”Ok. Dacă îmi permiteți, unde se vede destul de greu de la distanță, voi citi. 
Bugetul local total pentru cheltuieli de personal pentru aparatul de specialitate al Primarului, 
cât și pentru unitățile fără personalitate juridică din subordinea Consiliului Local e de 
19.624.300 lei. Voucherele de vacanță sunt în valoare de 769.950 lei. Asta înseamnă că avem 
un buget local disponibil pentru cheltuieli salariale egal cu, a-b, adică bugetul total – 
voucherele, adică 18.854.350 lei. Totalul fondului de salarii pe primele 6 luni ale anului 2017, 
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reiese din contabilitate, că ar fi 7.620.186 lei. Asta înseamnă o cheltuială medie lunară, am 
împărțit cât s-a cheltuit total pe primele 6 luni la 6 = 1.270.031 lei, iat totalul fondului de salarii 
pe următoarele 6 luni, adică total fonduri de salarii – ceea ce s-a cheltuit în primele 6 luni ale 
anului este de 11.234.164 lei. Cheltuiala lunară efectivă, fondul de salarii lunar după majorarea 
propusă prin HCL, începând cu luna August 2017, este de 1.784.520 lei, iar fondul de salarii 
pentru luna Iulie, sunt date certe din contabilitate, sunt de 1.378.720 lei. Asta înseamnă că 
fondul total de salarii pentru lunile rămase Iulie, Decembrie, înseamnă cele 5 luni cu majorare 
de după HCL, plus luna Iulie, adică 10.301.320 lei. Avem o diferență dintre fondul bugetar și 
fondul real de 932.844 lei, iar diferența procentuală, dintre fondul bugetar și cel real, este de 
92%. Rezultă că procentul cu care se poate majora actuala grilă de salarii, în plus față de 
propunerea din HCL, este de 8% și atunci vin cu un amendament. Amendamentul propus se 
rezumă la modificarea anexelor la proiectul de hotărâre, în sensul creșterii tuturor salariilor de 
bază prin majorarea acestora cu un procent de 8% pentru toate categoriile și gradațiile. Și ca 
beneficiu imediat pe care îl văd, este acela că angajații vor fi mai motivați în munca depusă și 
cei capabili vor dori să rămână în cadrul Primăriei, astfel încât se va reduce pierderea de 
personaș competent, dar și noii candidați la funcții, iar acest lucru este foarte important, vor fi 
reprezentați de mai multe persoane capabile atrase de un salariu pe măsura muncii lor. Vă 
mulțumesc.” 

 
Dl. Mureșan Vasile: 
”Apreciez faptul că aparatul Primarului s-a încadrat în limitele înscrise în legea 

salarizării, am însă câteva observații în același sens cu dl. Giurgiu, nu întocmai. Sunt de acord 
cu salariile mari. Întotdeauna responsabilitatea și aici este vorba de rcreșterea responsabilității 
funcțiilor de conducere și probabil știți că Primarul nu mai răspunde penal atunci când sub el 
există directori, șefi de servicii care semnează anumite documente și atunci salariile acestea 
mari, eu zic că sunt justificate. Vreau să mă refer la salariile mici. Văd încă multe salarii mici, 
sub 2.000 lei. Ele s-au încadrat în limitele înscrise în lege, însă eu aș sugera dlui Primar să 
accepte ca salariile mici să crească la maxim, nu în limita respectivă, chiar dacă procentul 
acela de 0,5%, de la 29,5 să ajungi la 30%, creștere/total sau chiar dacă luăm un procent de la 
cei cu salarii foarte mari, care înseamnă 3 procente la cei cu salarii foarte mici, poate chiar mai 
mult. Sunt, de asemenea multe salarii cu 2.000, 2.000 și ceva și erodarea salariului se va 
produce în perioada următoare, destul de repede, astfel încât creșterea aceasta nominală, în 
salariul real, de fapt să nu se regăsească. Nu știu dacă mai există și altă posibilitate de 
încadrare a personalului pe funcțiile publice din Primărie, însă eu aș sugera Primarului să aibă 
în vedere lucrul acesta. La vot, sigur că o să votez așa cum au stabilit. Mulțumesc.” 

 
Dl. Bădin Ion: 
”Aș vrea să-l întreb pe colegul Giurgiu, în momentul în care a făcut acea 

construcție în privința acelui procent de 8%, dacă a ținut cont cumva și de următoarele luni. 
Mai există posturi disponibile care se vor scoate la concurs și vor fi ocupate și necesită 
retribuții sau aparatul de specialitate dacă în construcția totală au fost prinse, alocate și bugete 
pentru eventualele posturi disponibile.” 

 
 
 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vă mulțumesc pentru întrebare și voi răspunde în modul următor. Veniturile 

Primăriei au crescut cu 20%, față de Iunie anul trecut, după cum rezultă din HCL-ul pentru 
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aprobarea execuției bugetului secțiunii de funcționare, secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul 
II pe 2017, unde vedem la veniturile secțiunii de dezvoltare sunt deja la 104%, ceea ce 
înseamnă că prin Noiembrie cel tărziu se poate face o rectificare bugetară, în sensul majorării 
salariilor, deoarece vor exista resursele necesare. De asemenea, se anunță o rectificare 
bugetară pentru luna August-Septembrie, ceea ce înseamnă că Primăriile din țară vor primi 
prin Ordonanța Guvernamentală, anumite sume de bani pentru plata salariilor. Acest lucru s-a 
și solicitat de către anumite Primării pentru că au rămas fără bani după majorare. De 
asemenea, doresc să vă întreb dacă angajările nu ar fi mai logic să fie amânate, unele dintre 
ele, până la începutul anului viitor, din simplu motiv că oamenii Primăriei așa cum au reușit să-
și facă treaba până în prezent, să -și rezerve aceiași muncă la fel de bine și pentru 
următoarele 6 luni. Dacă veți angaja acum, riscați să existe aceiași nemulțumire față de 
diferențele mari între salariile personalului UAT-ului, comparativ cu cele din Primărie și sunt 
convins că ați prefera un angajat să fie mulțumit, în loc să aveți doi angajați nemulțumiți și 
ineficienți. Vă mulțumesc.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Vreau să completez și eu, dacă îmi dați voie. Într-adevăr salariile angajațiilor 

Primăriei Municipiului Hunedoara au fost și chiar sunt mai mici decât, de exemplu Primăria 
Municipiului Deva, care a speculat niște norme legislative prin anii 2000, au tot urcat cu ele, s-
au tot judecat, am înțeles, cu Curtea de Conturi, au rămas cu ele și acum chiar dacă ei nu dau 
un procent de 30% cum dăm noi și dau un procent mai mic, salariile sunt mai mari. Dar efortul 
bugetar pe care îl facem noi și pe care l-am gândit spre deosebite de alte Primării, care nu și-
au gândit acești bani în buget, este destul de mare. În primul și primul rând, ați arătat că mai 
avem 8% bani pentru fondul de salarii, sumă mică dar rezerva aceasta bugetară este tocmai 
pentru a asigura banii pentru cei care sunt deja în procedură de concurs. Nu vorbim de alte 
angajări, vorbim de ceea ce avem, pentru  că cu siguranță, dvs. toți citiți site-ul Primăriei și 
vedeți și pe ziare și la televiziune că sunt posturi scoase la concurs. Deci aceasta o știți, nu 
vorbim de alte angajări viitoare. Vorbim de ce avem acum și avem doar un singur exemplu, 
arhitectul șef, care lipsește din Primăria Hunedoara, este scos la concurs. Mai trebuie un lucru 
spus. În Decembrie, va trebui să negociem din nou cu angajații salariile pe 2018, unde iar 
vorbim de alți bani. Practic din 2018 vom avea alte măriri de salarii, iar, nu. Banii de la Investiții 
nu se duc la Funcționare. Niciodată. Nu este nici legal și nu cred că dvs, dacă ar fi legal. Ați fi 
de acord. Nu ați fi de acord, pentru că noi trebuie să facem în primul și primul rând lucrarea de 
infrastructură din Hunedoara. Ne amintim câte cartiere avem care nu au cunoscut asfaltul. 
Chiar asta spuneți la fiecare ședință la Diverse. Deci să nu vorbim una și să fumăm alta. 
Facem exact ce este de vorbit. Nu scădem Investițiile, sub nici o formă. Nu sunt de acord cu 
cei care scad Investițiile ca să meargă cu banii în Funcționare. Evident, tot răspunzând dvs cu 
eficiența la locul de muncă, în momentul de față, chiar nu mă declar 100 la 100 mulțumit, dar 
se demonstrează că a crescut eficiența. De aceea cele 80 de proiecte au anvergură până pe 
2020 și unele dintre ele sunt deja aprobate la Ministerul Dezvoltării. Avem oamnei eficienți, 
oamenii aceștia eficienți beneficiază de o creștere substanțială, este o echipă care a lucrat 
foarte mult la aceste proiecte dar vă promit că în cel mai scurt timp voi face un audit extern pe 
Resurse Umane, am și spus angajaților acest lucru, pentru a încerca să vedem acolo unde nu 
se justifică personalul, indiferent de Direcția din Primărie, să scădem acest număr de personal 
și atunci rămân niște bani. Noi am făcut calculele acum luni de zile împreună cu Direcția 
Economică și cu Direcția Resurse Umane. Am pus în dezbatere publică aceste salarii. Dacă 
dvs considerați că din acei 8%, putem să-i alocăm pe toți și să creștem, eu nu sunt împotrivă și 
subliniez încă o dată, Consiliul Local este cel care hotărăște și nu ordonatorul principal de 
credite, dar să vă gândiți ce faceți cu cei care se află în procedură în momentul de față de 
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concurs care nu vor avea de unde să-și primească salariile. Totodată, pentru a primi explicații 
și tehnice, mult mai tehnice decât ceea ce am explicat eu, o să o rog pe dna Director 
Economic să ne spună cum a gândit această grilă, împreună cu dna Șef serviciu de la 
Resurse Umane. Vă rog dna Director Economic. O subliniere, procedura a fost respectată ad-
litteram pentru că am discutat și cu reprezentanții salariaților, a fost comisie de negociere, am 
convenit împreună, după care a intrat în procedura de dezbatere publică.” 

 
Dna. Popa Anișoara – Director Economic: 
”E adevărat, cifrele dlui consilier Giurgiu sunt corecte, le-am făcut împreună, dar 

prezintă situația la data de 30.06.2017 și nu au fost prinse sumele aferente posturilor care sunt 
scoase la concurs și sunt deja în derulare, prin urmare trebuie să mai lăsăm o marjă pentru 
salariile noilor angajați care vor fi. De asemenea, avem proiecte pe fonduri europene care 
necesită personal, nou angajat, deci trebuie să luăm în calcul și aceasta.” 

 
Dl. Mureșan Vasile: 
”Eu sunt de acord, mă bucur când ai o mână dreaptă, un contabil bun și-ți 

socotește ca lumea, că îți fundamendează decizia și nu te lasă să greșești. Aici este o chestie 
de strategie. Pâinea și cuțitul sunt la dvs. Cei tineri care au salarii mici, pot să-și proiecteze 
carieră în Primărie pe un alt standard de viață. Dacă nu, ei nu o să-și proiecteze cariera aici. 
Vor căuta oportunități și vor pleca. Aici este vorba de o atribuție a Statului care momentan ne 
revine nouă. Vrea să vedem și puțin mai departe, strategic și împreună cu majoritatea, dvs să 
hotărâți. Mulțumesc.” 

 
Dna. Kiss Monalisa - Șef serviciu Resurse Umane: 
”Grilele propuse prin prezenta hotărâre de Consiliu, au pornit de la salariile care 

există deja în plată în Primăria Hunedoara și ținând cont de ierarhizarea pe care Legea 
153/2017, o prevede obligatoriu. S-a încercat să se acorde o creștere salarială mai mare 
pentru funcțiile care aveau salariul minim pe economie și după cum observați, pentru 
personalul care era încadrat cu studii medii, indiferent de treapta de salarizare, indiferent de 
procentul de vechime în muncă, salariul într-o altă Primărie era de 1553, astfel încât am 
încercat ierarhizarea acestor funcții să existe diferențe așa cum este și normal, un referent 
care e pe treapta I, să aibă salariul mai mare decât un referent care este pe treapta II. Salariile 
pe care le aveți dvs, ațivăzut că pornesc de la gradația 0, adică salariul funcției fără spor de 
vechime și cresc ușor, în funcție de tranșele de vechime. Așa cum a aspus dl Primar, am 
încercat să mergem cu majorarea până aproape de maximul bugetului existent, ca să acordăm 
salariaților șanse egale. Într-adevăr, nu putem să mergem chiar până la ultimul leu din buget, 
existând probabil și modificări legislative viitoare și existând concursuri în derulare. Oricum, de 
la 1 Decembrie, după cum am spus se poate negocia o nouă grilă, adică este obligatorie 
conform legii salarizării. Mulțumesc.”  

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan:  
”Vroiam să-i răspund dlui Primar, nicidecum afirmația că aș dori să schimb banii 

de pe Investiții să treacă pe Funcționare. Nu am făcut această afirmație, iar legat de faptul că 
sunt concursuri pe rol, știu, sunt 14 concursuri pe rol și cele 8 procente, de fapt sunt 8,5 
procente, iar cei 0,5% ar asigura fondul necesar pentru cele 14 posturi. De asemenea, 
bazându-mă pe capacitatea dvs de a genera fonduri și mă refer la cele 10 milioane de euro, 
pe care le-ați atras și acum puteți la rectificarea bugetară să solicitați alături de celelalte 
Primării, majorarea, un sprijin pentru majorarea fondului de salarii. Acest lucru este cu putință. 
Putem să gândim puțin în avans și să nu ne cramponăm de ce avem acum.” 
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Să nu vindem pielea ursului din pădure. O să mai fie până atunci. Discutăm cu 

ce avem pe masă. Avem cele 10 milioane, sunt pentru Investiții și nu pentru salarii, încă o dată 
subliniez, ca să se înțeleagă.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Acela este un merit și v-am spus, așa cum ați făcut rost de ele, puteți să faceți 

rost, prin viitoarea Ordonanță de Guvern, de bani pentru salariații dvs.”  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Vom discuta atunci, evident.” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ceea ce am propus ca și amendament, rămâne. Mulțumesc.” 
 
Se supune la vot amendamentul dlui consilier Giurgiu Radu Bogdan, care 

întruneşte 2 voturi „pentru” (Giurgiu Radu Bogdan, Kofity Zoltan) și 15 voturi „abținere” 
(Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, Ardelean Cosmin-Daniel, Filiche Ionel Marius, Bădin 
Ion, Palcău Ciprian, Jitian Simion, Mureșan Vasile, Popovici Corina Virginia, Muzsic 
Robert Eugen, Scurtu Raul).  

Amendamentul nu a fost aprobat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 283/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

PAUZĂ 5 MINUTE 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara,instituție publică de cultură, 
cu personalitate juridică, aflată în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

-      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei urbanism–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1- 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 284/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Clubului Sportiv Hunedoara din subordinea Consiliului local al municipiului 
Hunedoara. 

 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 

                 -      Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerț–aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dl. Scurtu Raul: 
”Aș dori să iau și eu cuvântul în legătură cu Clubul CSM Hunedoara, în legătură 

cu salariile de la Clubul CSM Hunedoara. În actele de înființare a Clubului sunt 8 posturi, în 
organigramă acum avem 4, dintre care sunt ocupate doar 3. După cum bine știți, am avut 
fracțiune de 4 ore administrator cu o sumă de 500 lei net și aș dori să mai adaug 2 antrenori la 
grupele de copii care sunt plătiți cu o sumă de 750 lei cu mărirea care s-a discutat acum. Cu 
aceste salarii nu cred că putem să facem performanță. Ar trebui să discutăm, am discutat și cu 
dl Bădin și cred că ar trebui să mărim puțin salariile respective, pentru că sunt foarte mici și vor 
pleca.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Propun să le lăsăm așa. Ne descurcăm. O să facem și performanță.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.285/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Unității de Asistență Medico Socială „Părintele Arsenie Boca” din subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.286/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual 
din cadrul Centrului Social Pentru Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara, din subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
                      Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.287/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern și a Regulamentului de 
Organizare și Funcţionare a Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.288/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2017. 

 
Dna. Borca Lucan Laura-Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vroiam să spun că până acum îmi păstrez opțiunea de a vota împotrivă și aștept 

în continuare trecerea la guvernanță corporativă. Mulțumesc.” 
 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”De 1 an de zile tot solicităm directorului societății să facă ceva în privința 

diminuării subvenției la societatea de transport. Probabil așteaptă momentul în care va dori să 
devină administrator și să ne spună atunci cum se poate face acest lucru. Cred că cea mai 
bună metodă de a ne dovedi calitățile lui de manager, ar fi avut-o până în acest moment în 
care ar fi făcut ceva la această societate pentru diminuarea pierderilor și a subvenției. Vreau 
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să vă spun că în anul 2014, în aceiași lună, deci tot în luna Iunie, pentru care se solicită acum 
subvenția, consumul de combustibil pentru aceleași rute care se fac și în prezent, nu se 
făceau atunci nici mai mult, nici mai puțin, sunt la fel acum, consumul de carburant era în jur 
de 10.000 de l, acum este în jur de 13.500, pentru aceleași trasee. Nu insinuez nimic absolut, 
decât un prost management. Un prost management pentru aceste creșteri de cheltuieli, pe 
care noi le plătim din bugetul local, prin urmare nu sunt de acord cu plata subvenției. 
Mulțumesc. Nu v-am cerut un punct de vedere, mi-am exprimat punctul meu de vedere.” 

 
Dl. Fan Dorin: 
”Referitor la ce a spus dl Baloșin, vă aduc la cunoștință că avem, traseul de 3 la 

jumătate introdus suplimentar, față de 2014. Traseul de 6 Pestiș se efectuează cu autobuze, în 
loc de microbuze ceea ce reprezintă clar consum, justificarea consumului este acesta. De la 
10.000 la 13.500 de litri.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Dl Director, după ora, nu pot să vă spun acum exact, că nu am datele dvs în 

față, dar în trecut după ora 18, pe trasee se opera cu microbuze. Am văzut autobuzele la ora 
18, mergând goale prin oraș cu consum de 37, 38 de litri. Un microbuz consumă 13 litri. Deci 
sunt bune microbuzele. Microbuzele, unul e demontat, e praf, am înțeles că vreți să-l radiați. 
Ați achiziționat un autobuz, un autocar care stă de 1 an de zile, l-ați luat ca să faceți excursii în 
țaă sau nu știu ce ați vrut să faceți. Trebuia să găsiți transporturi pentru acest autobuz. Mai 
bine luați microbuze și făceați orele moarte din program cu microbuze și făceați o reducere de 
combustibil. Dacă s-a putut face cu 10.000 de litri, puteați s-o faceți și dvs puțin mai redus.”  

 
Dl. Fan Dorin: 
Există informarea și către dl Primar. Solicitarea cetățenilor de la Pestiș pentru 

introducerea autobuzelor până la ora 18, pentru că se circula în condițiile care le știți și dvs. S- 
a făcut informarea, creșterea pe o lună de zile a veniturilor față de microbuz și în aceste 
condiții eu vă întreb pe dvs. faceți economie de combustibil sau transportați în condiții 
normale?” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Faceți studii de 1 an de zile. V-am spus că după ora 18 pe trasee, P2, P3, 

probabil și pe 6, autobuzele merg aproape goale sau cu un călător sau doi.” 
 
Dl. Fan Dorin: 
”Dl consilier, autobuzele erau scoase de pe traseu la ora 15 și știți foarte bine 

acest lucru și la 1530. Le-am introdus din nou la solicitarea cetățenilor pentru a efectua un 
transport în condiții normale. La ora 1530, ieșeau microbuzele.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Mulțumesc, dl Director.” 
 
Dl. Fan Dorin: 
” Vă mulțumesc și eu.” 
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Aici polemica, aștept progres. Mie îmi place că discutați în contradictoriu, un 

actual director cu un fost director de la aceiași societate. Faptul că, fostul director, actualul 
consilier local, atrage atenția asupra creșterii consumului, o să ne facă să simplificăm și o să 
rog administratorul public să verifice ceea ce solicită dl consilier, pentru că mi se pare că, bine 
o să vedem toate documentele care stau în spatele acestor modificări, pentru că până la urmă, 
sunt modificări solicitate de cetățeni, ceea ce crește subvenția. Sigur, noi am avut o dezbatere 
și în Consiliul Local, luni de zile și am căutat explicații atunci când creștea. Explicațiile sunt 
aceleași. Ce spunea fostul director, ce spunea actualul director, sunt la fel, dar nu aceasta cu 
creșterea consumului. În rest cu biletele, care nu se ridică de toată lumea, care nu sunt 
prevăzute în buget și de la dvs. am ascultat-o și este cum a spus dl consilier Giurgiu votăm 
hotărârea Consiliului Local cu cei trei administratori. Aici nu cred că este obligatoriu să fie 
administrator cineva anume. Da, cineva care poate prezenta un plan de management bun. Mai 
departe a lăsa, orașul fără transport în comun pentru că nu votăm anumite hotărâri, din 
anumite considerente, nu cred că este corect. Orașul are nevoie de transport în comun, iar 
pensionarii care primesc aceste bilete gratuit nu trebuie să fie păgubiți de acest drept pe care 
l-au primit tot din partea Consiliului Local. Deci votul dvs, nu înseamnă decât continuarea 
activității.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Încă o dată vreau să precizez, legat de consulmul de combustibil. Nu am făcut 

insinuări, am spus doar că este un prost management.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”A preciza anumite lucruri este foarte bine, așa cum a făcut și dl Bădin, o 

precizare din activitatea dânsului, suntem obligați. Nu este o datorie. Suntem obligați să fim 
transparenți cu banul public. Nu ne jucăm, nu sunt banii noștri și atunci orice informare care se 
face în Consiliul Local, la o ședință publică, trebuie verificată. Așa sunt verificat și eu și dvs. de 
Curtea de Conturi, la fel, verificate societățile de Curtea de Conturi și evident, în auditul nostru 
intern.” 

 
Dl. Baloșin Nicolae: 
”Am fi de acord cu plata subvenției, atunci când am fi conștienți că directorul face 

tot ceea ce se poate face pentru rentabilizarea societății, pentru a economisi banii, a face 
societatea să meargă așa cum trebuie, dar în aceste condiții și prin votul nostru să știți că nu 
punem în pericol transportul local, dl. Director face profit, societatea merge foarte bine, vrem 
să-i atragem atenția însă că în această societate trebuie să facă ceea ce trebuie.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dl. Fan, n-o să vă mai dau cuvântul, nu vreau polemică, vreau să subliniez încă 

o dată, transparența de care dăm cu toții dovadă, pentru că în fircare lună avem pe ordinea de 
zi, un astfel de proiect. Este un proiect legal care îndeplinește condițiile de legalitate, este un 
proiect verificat, o să verificăm și ceea ce spune dl. Baloșin și evident votul Consiliului Local la 
fiecare ședință pe această temă, asigură transportul local pentru cetățenii Municipiului 
Hunedoara. Fără votul dvs, nu se poate.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă cu 9 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Kofity Zoltan, Bădin Ion, Giurgiu Radu Bogdan) 

Întrucât titlul hotărârii nu a fost aprobat nu se poate trece mai departe la 
votarea pe articole și a hotărârii pe ansamblu. 

 
 

La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup de elevi din municipiul 
Hunedoara la tabăra internațională de vară din Vonyarcvashegy - Ungaria, în perioada 21-27 
august 2017. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                       -    Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

  -    Se prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 
  -    Se prezintă raportul comisiei de cultură- aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Este foarte bine când se continuă această tradiție între orașele înfrățite, între noi 

și Ungaria și că acest schimb de elevi este foarte binevenit, dar aș vrea să subliniez următorul 
aspect. Am văzut pe tabelul cu elevi că s-a cerut la inspectoratul școlar să se dea rezultatul cu 
elevii foarte buni la învățătură și două cadre didactice. Din nou, noi am uitat de olimpicii noștri. 
Putea să se ceară directorilor de învățământ din Municipiul Hunedoara o listă cu cei care ne-
au reprezentat cu cinste Municipiul și școlile din Municipiul Hunedoara la olimpiadele Județene 
și naționale și cred că acești elevi ar fi meritat să participe la această tabără. Plus că ar fi 
meritat și didacticii care i-au pregătit să participe împreună cu ei la această manifestare. Nu 
am nimic cu cei care sunt pe listă. Foarte bine, sunt elevi de nota 10, îi felicităm. Nu am nimic 
cu cei doi inspectori care participă, dar ar fi trebuit găsită soluția să nu-i uităm din nou pe 
acești elevi meritorii ai noștri, olimpici care au reprezentat Municipiul Hunedoara, școlile din 
Municipiul Hunedoara, cum spuneam la olimpiade naționale și județene. Ar trebui să ținem 
cont pe viitor de acești elevi și să nu-i mai marginalizăm. Din punctul meu de vedere, tot timpul 
eu sunt dați la o parte și nu știu de ce. Pentru că chiar ne reprezintă cu cinste și duc 
Hunedoara acolo unde-i este locul. Mulțumesc.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Felicitări dl consilier. Dacă așa făceam și în mandatul trecut, tare era bine. Mai 

multă transparență decât aceasta, nu există. În colaborare cu Uniunea Democrată a 
Maghiarilor din România, în colaborare cu Inspectoratul școlar, chiar am făcut cum trebuie. 
Haideți să verificăm puțin tabelele vechi, cam ce copii au mers și ai cui erau copii. Ce ziceți? În 
mandatul trecut?” 

 
 



46 

 

Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”De acord.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Le facem publice ca să nu mai spunem că am defavorizat pe cineva. Să vedeți 

atunci cam cum se făceau. Acum noi am răspuns invitației punctual, în colaborare cu 
consilierul local de la UDMR, care a fost cel care a și vizat, până la urmă această listă.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Eu vreau să vă spun dl Primar, să se spună și rezultatele pentru care au fost 

aleși.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Să spunem numele.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Și numele  dar și rezultatele, pentru că toți sunt olimpici.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Și dvs aveți impresia că aici nu sunt copii olimpici.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Nu am spus. Sunt cei cu nota 10, cu media de 10. Felicitări. Îi felicităm. Este ok. 

Nu este nicio problemă, dar să nu-i uităm și pe cei care sunt olimpici.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu-i uităm dar atătea locuri sunt. Nu uităm pe nimeni. În colaborare cu 

Inspectoratul școlar am cerut acest lucru.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Am spus, nu am nimic împotriva acestui grup care merge.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar așa reiese.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Nu. Am spus și am repetat. Am spus că trebuie să ținem cont și de olimpici care 

ne reprezintă cu cinste Municipiul Hunedoara.”  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu-mi spuneți ceva de care țineți cont. Spuneți-mi ceva de care nu țineți cont. 

Aceștia sunt.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Sunt toți olimpici care sunt pe tabel?”  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Și dacă nu sunt toți olimpici, sunt propuneri venite din partea Inspectoratului 

după criteriile pe care le-au considerat și dânșii. Și cu siguranță cu rezultate la învățătură.” 
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Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Credeți că de aici de la noi din Municipiul Hunedoara care sunt directori de 

instituții de învățământ, nu ar fi putut să facă un tabel cu cei care sunt, trebuia Inspectoratul să 
facă?” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Noi am considerat că mergem chiar la un nivel mai sus ca să nu existe o 

polemică între directorii de liceu, că ar putea să trimită pe cineva, unii alții ar avea mai multe 
locuri, aceasta era explicația. Noi doi nu mergem acolo.” 

 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Totuși să nu-i uităm și pe olimpici. Vă mulțumesc.”  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.289/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Poate s-ar impune o completare, că ați avut materialele, nu?” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Toți sunt cu 10.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Toți sunt cu 10, da?” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Da, da. Am studiat tabelul, nu avem nimic împotrivă cu ei. Deci nu am spus că 

avem ceva împotriva acestor elevi sau acestor două cadre didactice care îi reprezintă.” 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Discutăm de nota 10, pe toți 4 anii.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Sunteți convins dl Secretar, că sunt pe toții 4 anii?” 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Așa scrie aici, media generală pe anu școlar.” 
 
Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Pe an școlar. Nu pe 4 ani. Pe un an școlar. Și mai sunt și alți elevi de nota 10, cu 

mediile de 10.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar doar 13 locuri sunt.” 
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Dl. Muzsic Robert Eugen: 
”Vroiam doar să nu-i uităm pe olimpici care reprezintă cu cinste și cu onoare prin 

ceea ce fac ei. Mulțumesc.” 
 

La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara, prin Consiliul Local 
al municipiului Hunedoara, în calitate de coorganizator, alături de Asociația Non-Profit „Traio 
Laceo – Trai Bun” la organizarea evenimentului ”Miss Romanca”, care se va desfășura la 
Hunedoara în perioada 12-13 august 2017. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.290/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 37 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația CineCultura, la 
organizarea evenimentului ”Caravana Filmului Românesc”, care se va desfășura în perioada 
25-27 august 2017. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.291/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 38 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 
2.500 lei în vederea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric 
„Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 25-27 august 
2017. 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, cu 
modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea participării delegaţiei 
municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 25-27 august 2017, a constatat următoarele: 

 
            1.  Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara 17 voturi „pentru 
            2.  Kofity Zoltan – consilier local 17 voturi „pentru 
 

În urma acestor rezultate delegația municipiului Hunedoara care va participa la 
Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 
25-27 august 2017, este formată din: 

 
                                1.  Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara; 

  2.  Kofity Zoltan – consilier local; 
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Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 3-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.292/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 39 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii ca parte civilă în 
dosarul nr.2561/243/2017 aflat pe rolul Judecătoriei Hunedoara. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dl. Mureșan Vasile: 
”Aș vrea să fac un amendament. La Art. 1 din proiectul de hotărâre să fie 

eliminată sintagma ”cu suma de 174.382,28 lei. Cercetarea este în curs și noi nu știm câți bani 
au dispărut. Ca să lăsăm la latitudinea justiției.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar știm.”  
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți dl consilier, am avut o corespondență cu Poliția Română pe 

această temă și știm exact de la dânșii cum s-a făcut inventarierea. Mai multe detalii vă poate 
spune dna Rusu. Și trebuie să spui suma exactă. Aceasta este cerința procedurală.” 

 
Dl. Mureșan Vasile: 
”Am înțeles. Mulțumesc. Îmi retrag amendamentul.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.293/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 40 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor practicate de către SC PROSERV 
S.A. Hunedoara, pentru activitățile specifice serviciilor de salubrizare a municipiului 
Hunedoara, Pachetul de activități nr. 3 – măturatul, spălatul căilor publice, întreținerea spațiilor 
verzi și a parcurilor; curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în 
funcțiune a acestora pe timp de polei sau îngheț, ce fac obiectul contractului de concesionare 
nr. 7838/144/27.02.2006. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -     Se prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei urbanism - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei comerț - aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de cultură - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dl. Palcău Ciprian: 
„În proiectul de hotărâre ni se invocă două legi și un ordin. Legea serviciilor 

comunitare nr.51/2006 și Legea salubrizării localitățiilor nr.101/2006 precum și normele 
metodologice. Dacă ne uităm pe lege nu este niciunde specificat zone verzi, nici în normele de 
aplicare a legi nici în lege, acum nu le mai enumăr toate acestea. Dacă poate să mă 
lămurească cineva?  

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Direcția Tehnică, în primul rând să lămurim proiectul și o să intervin și eu din 

punct de vedere legislatic.” 
 
Dl. Demeter  Ladislau: 
„Deci aici  sunt văzute niște pachete de activități. Și acel pachet de activități nr.3 

dacă vedeți scrie măturatul, spălatul căilor publice, întreținerea spațiilor verzi și a parcurilor; 
curățarea și transportul zăpezii de pe căile publice și menținerea în funcțiune a acestora pe 
timp de polei. Deci sunt pachete... „  

 
                     Dl.Palcău Ciprian : 

„La  pct. f) este măturatul, spălatul, stropirea și întreținerea căilor publice, atât„. 
 
Dl. Demeter  Ladislau: 
„Deci bun. Acum noi ne referim....„  
 

                     Dl.Palcău Ciprian: 
„Ordinul 109 din 09.06.2007 și legea....„  
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Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Art.8, dacă îmi permiteți să intervin legislativ domnule director, Art.8 din Legea 

nr.51/2006 spune în felul următor: ”În exercitarea competențelor și atribuțiilor ce revin în sfera 
de utilități publice autoritățile deliberative ale administrației publice locale asigură cadru 
legislativ a serviciilor de utilități publice și adoptă hotărâri în legătură cu”, sunt mai multe citim 
litera k):.... ”stabiliri, ajustări sau modificări ale prețurilor după caz în condițiile legii speciale cu 
respectarea unor norme metodologice procedurale elaborate și aprobate de autoritățile de 
reglementare competente. Art.6 al Legi 101/2006 autoritățile deliberative ale autoritățiilor  
administrative teritoriale și sectoarele municipiului București au  ....în ceea ce privește 
gestionarea, administrarea..... serviciului de salubrizare. La litera l) stabilirea, ajustarea sau 
modificarea tarifelor  propuse de operator în conformitate cu normele metodologice” și pot să 
merg mai departe pe cadru legal dacă doriți.„  
 

 Dl.Palcău Ciprian : 
„Bine. Încă o dată vorbim de salubrizare. Zonele verzi nu cred că fac parte din 

salubrizare„.  
 
Dl. secretar Laslău Militon Dănuț: 

                      „ Salubrizarea orașului înseamnă inclusiv și zonele verzi. Poate să mă corecteze 
Dl. Director dacă este.... „. 
 

Dl. Demeter  Ladislau: 
                      „Da. Așa este  și noi facem acum.......„. 

 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„ Parcuri tot zone verzi sunt.......„ . 
 
Dl. Demeter  Ladislau: 
„Exact, și ne referim exact, concret la contractul de concesiune pe care îl avem 

cu Societatea Pro Serv. „  
 

                      Dl.Palcău Ciprian : 
 „ Cred că legea este mai presus de contractul de concesiune.„  

 
Dl. Demeter  Ladislau: 
„Nu.Este acel pachet care a fost licitat în 2006 dacă îmi aduc aminte a fost 

prevăzută ca și pachet de activitate ce v-am citit inițial.„   
 

                      Dl.Palcău Ciprian : 
„ Întrebarea era dacă respectă cadrul legal preambulul.„  
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„ Respectă în totalitate cadrul legal.„  

 
                      Dl.Palcău Ciprian : 

 „Am înțeles, bine„. 
 
 Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
 „Dl. consilier Giurgiu.„ 
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Dl. Giurgiu  Radu Bogdan: 
„Mulțumesc! Voi prezenta o analiză așa cum am făcut-o cu doamnele 

reprezentante de la Pro Serv, dumneavoastră veți trage concluzile eu doar vi le prezint: 
Societatea a încasat de la primăria Hunedoara  in perioada 01.07.2016 – 30.06.2017, suma de 
8.026.091,25 lei facturand pentru aceeasi perioada suma de 7.561.450,97 lei. Pentru perioada 
de referinta (ianuarie – aprilie 2017) la care se face analiza, sumele facturate sunt in valoare 
de 1.459.599,16 lei. Cheltuielile societatii conform actelor contabile s-au ridicat la 1.644.975 
lei, ceea ce inseamna o pierdere de 185.376 lei pentru primele 4 luni ale anului. Societatea are 
un numar de 214 angajati din care, in relatia cu primaria colaboreaza 33 pe salubrizare, 36 pe 
zone verzi, 14 pe curatenie, iar 5 supervizeaza activitatea celor anterior mentionati, per total 
88. De asemenea există un numar de personal TESA asupra căruia se răsfrânge o parte din 
cheltuielile companiei. Un scurt istorc al companiei ofera urmatoarele date inregistrate la 
Ministerul de Finante: 

2011 – 4.574.662 lei profit la 245 de angajati 
2012 – 4.142.466 lei profit la 226 de angajati 
2013 – 4.440.493 lei profit la 240 de angajati 
2014 – 3.705.231 lei profit la 270 de angajati 
2015 – 3.675.508 lei profit la 297 de angajati 

           6.  2016 – 511.943 lei profit la 218 de angajati 
             Precizez ca Proserv-ul executa si alte activitati pe langa relatia cu Primaria! 
             Proserv isi fundamenteaza solicitarea de majorare tarife pe urmatoarele 2 aspecte: 

− Cresterea redeventei de la 5.911 la 6.079 lei – aspect ce-l consider insignifiant intru 
majoarea propusa 

− Cresterea salariului minim pe economie de la 900 la 1.450 lei incepand cu 
01.02.2017 .  

Societatea ne prezinta in memorial tehnico economic faptul ca pentru lunile martie, aprlie si 
mai sunt indeplinite criteriile in baza carora este indreptatita prin lege sa faca prezenta 
solicitare (modificarea costurilor totale si a cheltuielilor cu munca vie cu o influenta mai mare 
de 5% pentru primul caz cresterea a fost de 32,2% iar petru al doilea de 30,45%). 

Fondul de salarii platit pentru lunile ianuarie – aprilie conform balantelor inaintate 
a fost de:  

− Salubrizare – 234.536 lei 
− Zone verzi – 288.831 lei  
− Deszapezire – 41.860 lei 
− Piete – 48.395 lei 

           5.Total – 353.672 lei 
− Salariu mediu (Total impartit la total angajti in relatia cu primaria - 88) – 4.019 lei => 

1.004 lei / luna  
Valoarea tichetelor de masa platite pentru lunile specifiate a fost in valoare de:   

− Salubrizare – 31.015 lei 
− Zone verzi – 39.494 lei 
− Deszapezire – 4.209 lei 
− Piete – 15.496 lei 
− Total – 90.214 lei 
− Tichete valoare medie (Total impartit la 88) – 1.025 lei => 256 lei / luna 

Cheltuielile cu protectia si asigurarile sociale au fost in valoare de: 
1. Salubrizare – 53.851 lei 
2. Zone verzi – 70.127 lei 
3. Deszapezire – 10.787 lei 
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4. Piete – 28.082 lei 
5. Total – 162.847 lei 
6. Valoare medie (Total impartit la 88) – 1.850 lei => 462 lei / luna 

Majorarile propuse, procentual vorbind au urmatoarele date, si exemplific:Tinand cont de 
majorarile propuse si folosindu-ne de fisele de fundamentare prezentate Proserv-ul propune 
un profit de 10% ceea ce inseamna, referindu-ne srict la rezultatele companiei in lunile 
februarie (deszapezire) si  aprilie  (salubrizare, zone verzi si piete): 
            1. Salubrizare – 159.831 lei => 15.983 lei profit 
            2. Zone verzi – 176.075 lei => 17.607 lei profit 
            3. Deszapezire – 41.860 lei => 4.186 lei profit 
            4. Piete – 48.395 lei => 4.839 lei profit 
            5. Total – 426.161 lei => 42.616 lei profit lunar 
             6. Profit anual anticipat – 511.392 lei (aproximativ identic cu profitul inregistrat anul 
trecut). 
Nu am luat in calcul datele de pe fisele de fundamentare deoarece sunt nerealiste din punct de 
vedere a cantitatii programate (de exemplu la suprafata de maturat lunar pe carosabil avem 
51.392.414 mp) Tinand cont de aceste aspect dar si de faptul ca in anul  2013 societatea a 
incasat 4.017.328 lei restante  din care 3.535.775 lei majorari si penalitati de intarziere (prin 
hotarare judecatoreasca) pentru care primaria a luat un credit - 8.859.837 lei pe 5 ani cu o 
dob. anuala de 5.25 % cu o valoare achitata de  435.000 lei din care cota parte de 197.242 lei 
pentru Proserv in situatia in care, in aceeasi perioada compania Luxten a renuntat la aproape 
1.500.000 lei datorati de primarie sub forma de majorari si penalitatiPrecum si de faptul ca nu 
am putut consulta un bilant la iunie 2017 (nu este greseala companiei dar orice balanta poate 
suferi modificari pana la depunerea bilantului) am luat hotararea de a ma abtine de la vot.Ca 
urmare a profitului ce si-l propune compania, pe care-l consider prea mare in raport cu 
profiturile altor companii din oraș precum că nu este greșala companiei dar asta este situația 
dar nu am putut suporta un bilanț de la 1 Iunie 2017 am luat hotărârea de a mă abține de la 
vot. Mulțumesc! Art.1 mă voi abține de la vot„. 
                 

Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
                     „Doamna de la Pro Serv dacă dorește să ia cuvântul?„. 
 

Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
                     „In ceea ce priveste zonele verzi. Da, așa este. Nu sunt reglementate în legea 
serviciilor de utilități pentru că este o altă lege. Tocmai de aceea zonele verzi sunt......„   
 

Dl.Palcău Ciprian : 
                     „Salubrizarea...„ 
                             

 Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
                     „Nu. Asta încerc să vă spun, se fac pe bază de comandă. Dacă la activitatea de 
salubrizare, măturat, spălat, deszăpezire, la zone verzi este pe bază de comandă. 
Dumneavoastră invocați faptul că nu sunt trecute în legea...„   
  

Dl.Palcău Ciprian : 
                    „Nu. În expunerea de motive din hotărârea de consiliu  se invocă acele două legi 
plus normele de aplicare.„  
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Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
                    „Sigur, asta încercam să vă spun. Nu există în aceste legi, dar există în contractul 
de concesiune. Deci în momentul în care a fost încheiat contractul ne-a fost concesionată și 
curățenia pe suprafața, mă rog zonele verzi din municipiul Hunedoara se fac pe bază de 
comandă.„  
 

Dl.Palcău Ciprian : 
                    „Se  fac pe bază de comandă dar tot legea nr. 51/2006 prevede la art.9, ”în 
termen de 3 ani de la intrarea în vigoare a prezentei legi autoritățiile administrației publice 
locale iau măsurile necesare pentru asigurarea conformității contractelor încheiate cu 
respectarea dispozițiilor legii. 51/2006 republicată”....„  
 

Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv:    
                    „Da. Am înțeles...„  
 

Dl.Palcău Ciprian : 
                    „Din 2013 până în 2016......„ 
 

 Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv:                                  
                    „Autoritățile administrației publice locale, ați spus bine„. 
 

Dl.Palcău Ciprian : 
                     „Da„. 
 

Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv:                                  
                      „Deci este, avem noi vreo culpă că autoritîțile administrației publice locale nu au 
luat măsuri să....noi am făcut, avem un contract legal încheiat, plătim redevență, ținând cont de 
toate activitățile.”   

 
Dl.Palcău Ciprian : 
„Atunci e vina primăriei, a Consiliului Local„.. 
 
Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
”Nu. Să nu înțelegeți greșit.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu așa se pune problema.” 
 
Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
”Obiectul contractului este clar.” 
 
Dl.Palcău Ciprian : 
”Dar și contractul acesta guvernează niște legi.” 
 
Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
”Sigur că da. Acest contract se completează cu dispozițiile acestei legi, pe care 

le-ați invocat. Acum, în ceea ce privește tarifele, avem convingerea că ați analizat, suntem 
convinși că ați analizat toată documentația pe care am depus-o. Noi considerăm că am făcut 
dovada clară , că a continua la tarifele actuale, este clar că nu mai avem cum. Suntem în 
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imposibilitate efectivă de a continua. De ce? Dl Giurgiu, a fost singurul dintre domnii consilieri 
care ne-a chemat și ne-a cerut lămuriri, întrebări, am stat la dispoziția dumnealui și am dat 
toate lămuririle necesare. Un lucru este foarte clar. A nu aproba aceste tarife, această 
propunere, care de altfel este legală, înseamnă a înceta contractul, a rezilia contractul, pentru 
că noi nu mai putem să mai continuăm activitatea în condițiile în care avem pierderi. Desigur 
dvs hotărâți.” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Am ascultat și punctul de vedere.” 
 
Dna. Ionicescu Sevastița - Pro Serv: 
”Din moment ce avem pierderi, nu se pune problema unui profit.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”În virtutea transparenței de care suntem obligați să dăm dovadă, ascultând și 

punctul de vedere al concesionarului, vreau să ascultăm punctul de vedere al Directorului 
Economic, căruia i-am cerut o analiză foarte atentă, o scurtă informare pentru Consiliul Local. 
Poftiți dna Director.” 

 
Dna. Popa Anișoara – Director Economic: 
”Pentru că mi-ați cerut punctul de vedere, în urmă cu puțin timp am analizat 

balanțele de verificare pe lunile Februarie, Martie, Aprilie, 3 luni consecutive așa cum spune 
Ordinul 82/2015 și am constatat că pe fiecare dintre cele 3 luni societatea a înregistrat 
pierdere în sumă cumulată de 256.114,3 lei. Pe luna Februarie, pierderea este de 115.291,20 
lei, pe luna Martie 770.055,06 lei, iar pe luna Aprilie 63.638 lei. Prin urmare, veniturile sunt mai 
mici decât cheltuielile cu 30,23 lei, ceea ce presupune o creștere a veniturilor cu acest procent 
ca să se acopere cheltuielile. Strict pe activitatea respectivă. Nu mă interesează celelalte 
activități pe care le are societatea și care le gestionează cum doresc.” 

     
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întrunește 13 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura Valentina, 
Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic Robert 
Eugen, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) și 3 voturi 
”abținere”(Scurtu Raul, Palcău Ciprian, Bădin Ion).  

Art.1 întrunește 12 voturi  ”pentru” (Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia 
Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Baloșin Nicolae, Olariu Nicoleta, 
Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina 
Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion), 1 vot ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan) și 4 
voturi ”abținere” (Scurtu Raul, Kofity Zoltan, Palcău Ciprian, Bădin Ion). 

Art.2 întrunește 14 voturi ”pentru” (Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia 
Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Baloșin Nicolae, Olariu 
Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) și 3 voturi 
”abținere”(Scurtu Raul, Palcău Ciprian, Bădin Ion). 

Art.3 întrunește 14 voturi ”pentru” (Borca-Lucan Laura Valentina, Voinia 
Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Baloșin Nicolae, Olariu 
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Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic 
Robert Eugen, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) și 3 voturi 
”abținere”(Scurtu Raul, Palcău Ciprian, Bădin Ion). 

Art.4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.294/2017 întrunește 13 voturi ”pentru” (Borca-Lucan Laura 

Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Baloșin 
Nicolae, Olariu Nicoleta, Ardelean Daniel Cosmin, Filiche Ionel Marius, Muzsic Robert 
Eugen, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) și 4 voturi ”abținere” 
(Scurtu Raul, Giurgiu Radu Bogdan, Palcău Ciprian, Bădin Ion). 

 
 

La punctul 41 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2017 – 30.09.2017. 

 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
  -     Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri. 
 
Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dl. Mureșan, vă rog să faceți propunerea.” 
 
Dl. Mureșan vasile: 
”Înainte de ședință m-am consultat cu câțiva colegi, să fie prezenți în perioada 

respectivă și am ajuns la concluzia că dl Jitian Simion poate să fie președinte de ședință în 
perioada August- Septembrie. Mulțumesc!” 

 
Se supune la vot propunerea dlui Mureșan Vasile, privind alegerea 

președintelui de ședință pentru perioada 01.08.2017 – 30.09.2017, care se aprobă în 
unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.295/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
42. Prezentarea adresei Asociației Civice Solidaritatea Hunedoreană nr. 33/26.06.2017, 
înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 45972/27.06.2017. 
 
 
43. Diverse.   
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Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Trecem la diverse. Înscrieri la cuvânt dacă sunt. Domnul Bădin, domnul Scurtu, 

domnul Giurgiu, părintele, doamna Szabo și domnul Mititelu.” 
 
 Dl. Bădin Ioan: 
 ”Două probleme. Una, de curând au avut loc aceste manifestări cultural-sportive 

din municipiul nostru. Zilele minicipiului Hunedoara, țin să felicit întreaga echipă din 
administrația primăriei pentru  modul cum s-a achitat de sarcini, nu a fost deloc ușor să se 
organizeze aceste evenimente cultural-sportive. În același timp cred că Hunedoara a avut de 
câștigat prin ceea ce s-a întâmplat pe parcursul unei saptămâni și am ajuns la finalul, ținând 
cont și de spectacolele Hunedoara Lirică care au avut loc în curtea exterioară a Castelului, de 
celelante manifestari culturale și culminând cu cele trei zile de concerte în Centru Vechi,  cu 
participarea unui numar impresionant de oameni care au venit și din alte zone  ale țării să 
asculte trupe care sunt în topurile muzici românești. Sigur, există, am citit mai ales pe rețelele 
de socializare, am citit și presa online și presa scrisă  și sunt comentarii contra referitoare la 
zona unde s-a ținut Zilele Hunedoaraei dar ele sunt puține. Cred că actuala administratie a 
ales cu cap și a ales foarte bine ca aceste manifestări culturale, aceste spectacole să  se țină 
in centrul vechi al orasului degrevând o mare parte a orașului de celelalte probleme de 
circulație și așa mai departe .” 
A doua problemă  care vreau să o ridic și am mai ridicat-o și în alte ședințe și ca locuitor al 
unei zone extrem de ..... în municipiul Hunedoara, mă refer la locuințe, la blocuri în OM sigur 
că știu că este în derulare licitația care probabil va mai ține vreo 60 de zile, s-au facut foarte 
multe lucruri bune, se asfaltează covor continuu, dar il rog pe Dl. Primar să țină cont de  cele 
două cartiere, nu neapărat de strada Libertății că la mine in fața blocului nu sunt cratere  dar 
sunt pe la blocul 8, 10 și așa mai departe unde sunt blocurile ICSH-ului. E un dezastru în OM-
eul mic, cu acel reciclator să  încercăm până la toamnă Dl. Primar și executivul primăriei să 
facem, să astupăm minimul de lucrări de plombare a acestor gropi, cratere ce să mai.... ar 
trebui să intre și OM mare și OM mic în reabilitare totală probabil până în anul 2020 în acest 
mandat să vă faceți masurile de urgența, de plombare a acestor străzi din OM –ul mare și OM 
–ul mic. Mulțumesc!” 

  
                       Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 

 ”Dl. Scurtu.” 
 
                        Dl. Scurtu Raul: 

  ”Comisia de comerț a cerut in luna Februarie și Martie 2017 de la  
Compartimentul Concesiuni și Închirieri o situatie cu toate contractele de închiriere și de 
utilizare pentru toate terasele care funcționează  în municipiul Hunedoara. Până în momentul 
de față nu am primit nici o situație, prin urmare fac o interpelare și solicit acum din nou această 
situație până la ședința ordinară de luna viitoare. Mulțumesc ” 
 

 Dl. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
 ”Am notat interpelarea dumneavoastră și o voi comunica celor de la Contracte.” 

 
  

                       Dna. Borca-Lucan Laura Valentina:: 
 ”Dl. Consilier Giurgiu” 
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Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
                      ”Multumesc! In pozele de pe Facebook sau în diversele reviste de prezentare ale 
primăriei regasim gaura de la mansarda clădirii photoshopată cu imaginea unui ceas, propun 
ca acest lucru sa şi devină realitate, iar daca ceasul in cauză este prea scump sa fie inlocuit cu 
stema orasului.”   

 
 Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Mă scuzați! Da. Am photoshopat pentru că suntem deja în procedura de 

achiziție a unui ceas și am vrut să vedem cum arată acolo. Am ajuns la concluzia că  este ok, 
am și dat comandă deja de ceas.”  

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Perfect, înseamnă că suntem....”  
 
 Dl. Primar Bobouțanu Dan: 

                      ”Mulțumesc, pentru susținere.”  
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 

                       ”Propun ca la Peştiş, la intersecţia de dinaintea staţiei de autobuz, acolo unde 
exista şi-o trecere pietonală să se studieze oportunitatea unui sens giratoriu ori montării unor 
semafoare deoarece dimineaţa si după-amiaza când incepe şi se termina lucrul in zona 
respectivă se blochează traficul.”  
 

 Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
                      ” Este facut și acest lucru de către Consiliul Județean fiind drumul dânșilor. Tot în 
Consiliul Local cred că un cetățean din Peștiș a venit  cu această solicitare dar este veche și 
se intenționează ceea ce sugerați și dumneavoastră.”   

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 

                      ”Perfect! O dată cu venirea celor aproximativ 10 milioane de euro prin PNDL II, 
vă propun să invitaţi la sediul primăriei pe reprezentanţii firmelor de construcţii din oras pentru 
a le vorbii despre această oportunitate de afaceri şi de a le expune ce reprezintă de fapt 
această finanţare, astfel incât ei să poată din timp sa-şi pregatească ofertele de pe SEAP sau 
chiar sa-şi facă strategii comune de câştigare a licitaţiei astfel incât  banii să rămână in oras şi 
să nu plece către un ofertant din afară. Oricum prin licitaţie pretul va scădea dar important este 
să ne ajutăm între noi atât cât ne permite legea şi consider că o astfel de dezbatere / informare 
este şi legală dar mai ales oportună.”  

 
 Dl. Primar Bobouțanu Dan: 

                      ”Dl. Consilier, dați-mi voie, nu este nici legală, oportună o fi dar legală nu e” .....  
 

Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
                      ”Să prezentați ceea ce înseamnă PNDL II, dați-mi voie să mă înșel” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
                      ”Există SEAP-este o piață liberă, ar fi bine așa cum spuneți dumneavoastră, nu 
este o propunere  rea dar prețul....calitate-preț este cel catre hotărăște te poți pomeni și  cu o 
firmă din Moldova fără să ai voie să intervi cu ceva iar în ceea ce privesc final construcții sunt 
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cei care urmăresc SEAP-ul primăriei și tot programul au timp să se pregătească, probabil că 
sunt și pregătiți.” 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
” Probabil. Dar ar fi bine ca și dumneavoastră să le spuneți că au venit acești 

bani....asfel încât ei....legal, este perfect legal.  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Nu este...” 
 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Legal, eu  vb din punct de vedere legal.E ca și o conferința de presă în care dvs 

prezentați, ei au la cunoștință și apoi ei știu ce au de făcut.  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Iar sunt înainte. Am făcut conferință de presă și am prezentat”. 
 

                      Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Să dea Dumnezeu să fi auzit numai de” .......... 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”A și scris presa despre asta, v-am spus” 
 

                      Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
                        ”Ok. Și ultimul punct. Propun instalarea unei camere de luat vederi într-un loc 
din care să se poată observa cine aruncă gunoaie în zona spălătoriei de la piaţă. Mi s-a spus 
că este deja un obicei ca anumite maşini să vină şi să-şi lase gunoiul şi nu doar o întâmplare.  
Ar trebui identificaţi si amendaţi. Mulțumesc”! 
                         
                        Dl. Primar Bobouțanu Dan: 

  ”Am și început amendarea, am dat amenzi, acuma îmi cer să vină in audiență 
să le șterg amenzile. Noroc că  nu se poate, pe lege, sunt procese verbale.......da, așa este. 
Ne confruntăm cu problema aceasta în care fiecare aruncă unde vrea și.......... Nu e numai la 
noi, încercăm să...dar cu siguranță îi amendam pe toti cei care  îi prindem mai ales că avem și 
Poliția Locală în zonă am și făcut un post acolo”. 

 
Dl. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ok. Mulțumesc!” 
 
 Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Părinte.” 
 
Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
”Revin cu câteva probleme tot mai vechi pentru Boș. Acum, trei ședințe în urmă 

s-a discutat despre acordarea de gratuitate a transportului pentru școlari. Am primit o notificare 
din partea primăriei, cum că cadrul legal prevede doar 50%  gratuitate, dar a intervenit Dl. 
primar și a rugat departamentele  de specialitate să se adreseze forurilor abilitate să se creeze 
sau să se vadă dacă se poate găsi un cadru legal pentru a i se acorda gratuitate deplină. Sunt 
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curios dacă s-a facut această adresare și în ce stadiu este și ce răspuns s-a primit dacă se 
poate sau nu se poate. ” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Modificare de lege. Așteptăm Parlamentul să dea raspunsul”. 
 
Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
”Nu. Ideea era-s-a facut adresa respectivă înseamnă că suntem în așteptarea 

unui răspuns. Altă problemă pe care vreau să o spun. Acum o lună în data de 12 Iunie  am 
făcut o cerere către centrul de informare, cetățenii din Boș, șoferii m-au solicitat să adresez 
primăriei deoarece pe tronsonul Zlaști-Boș, vegetația ieșise pe carosabil. Mi-am zgâriat și eu 
masina, toată lumea din Boș are mașina zgâriată, dacă se întâmplă să fie mașină pe 
contrasens trebuie să tragi spre......cât mai aproape de margine, mașina se zgârie. Am facut 
această cerere pentru a se tunde, am așteptat   vreo 30-40 de zile. Astăzi m-am dus la centrul 
de informare rugând să spun..... să văd răspunsuri din partea primariei. Au verificat și spune: 
Părinte,  s-a trimis răspunsul dar nu de către noi, apare că îi trimis dar noi nu știm că nu l-am 
dat noi, altcineva din primărie. Nu am primit nici un răspuns,vegetația....... ”      

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Sunt de competența Consiliului Județean. Am facut adresa dar am și vorbit cu 

ei, urmează să și vină, că am fost acum,  săptămâna aceasta am fost la Boș. Am vorbit încă o 
dată cu Vicepreședintele Consiliului Județean  pe această temă și mi-a promis că încep să 
curețe vegetația pentru că avem probleme cu transportul public local care duce până la Groș. ”  

  
 Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 

                        ”Deci foarte bine, acuma vine toamna, o să dispară. Problema este din 
primăvară până la toamnă că atunci este........... ”  

 

                       Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Eu o cunosc, eu aș interveni dar eu nu îmi pot justifica cheltuiala pe acest 

tronson de drum atât timp cât nu este a mea și logic când vine cineva și verifică. Bun. Tu cum 
iți justifici cheltuiala pe ceva ce nu iți aparține.”  
                
                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
                      ”De acord cu dumneavoastră...” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 

                       ”Pe banii cetățenilor faci un sector de drum, și am.....avem și adresă Dl. 
Demeter către Consiliul Județean”.  

 

                       Dl. Demeter Ladislau 
 ”Da. Da. Și pe porțiunea cealalta am mai bagat noi defrișătorul nostru.”  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Da. Și am mai băgat noi pe porțiunea care ne aparține” 
 

 

 

 



62 

 

                       Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
 ”Altă problemă și am mai discutat despre zona fânarelor a fostelor cladiri de la 

C.A.P, zonă aflată în ruină, zonă în care vin mașini din Hunedoara dubițe cu moloz, cu mizerie. 
V-am mai sesizat problema aceasta și mi s-a spus că urmează să identificați propietarii pe 
locul respectiv și să îi amendații. Au trecut vreo 4,5,6 luni.  Se știe cine e propietar acolo, s-a 
dat vreo amendă pentru locul acesta?” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
” Dacă ne ajutați să dați un telefon la Poliția Locală când vine cineva acolo, tare 

mult ne-ați ajuta. ”  
 

                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
                        ”E greu. Vin noaptea. Vine altă mașină mică înainte se asigură că nu e nimeni 
în zonă după care vine, basculează și pleacă. ” 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
                      ”Da. S-au facut adrese pentru identificare.” 
                      
                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
                      ”Și nu se știe cine e propietar?” 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. Așteptăm și noi să ni se spună că sunt mai multe extrase CF.” 
 

                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
                       ”Și nu se știe cine e propietar acolo?” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu. E domeniu privat acolo. E o diferență.” 
 

                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
”Și iarăși vechea problemă cu câini, dacă ne puteți ajuta?” 
 

                      Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
” Avem câini vagabonzi? Avem câinii cetățenilor, le dau drumul pe strada. Deci 

să nu înțelegem că este același lucru ca în oraș. ” 
 
                       Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 

  ”Nu este câinele cetățeanului, este câine fără stapân. Nu țin de nimeni câinii 
aceia, acum sunt pui mici.” 

  
                       Dl Primar Bobouțanu Dan: 

”Bun. Acum haide să explicăm și mai explic încă o dată. Există un serviciu  care 
se ocupă de acest lucru  la nivelul Consiliului Județean din care noi suntem parte componentă. 
ADI, câini fără stăpân. Nu noi Primăria Hunedoara, nu că nu am vrea noi să îi adunăm, nu  
avem voie să facem acest lucru înseamnă logistică, înseamnă cheltuirea banului public în alt 
scop și ca atare vorbim de ADI. De câte ori aveți astfel de lucruri de semnalat, rugămintea este 
măcar la noi cei care suntem în Consiliul Local inclusiv la dumneavoastră, ne informam de 
acest număr de telefon de la ADI și să sunăm acolo. Și eu sun, vă rog și 
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dumneavoastră....pentru că dacă facem o adresă către Primărie, Primăria nu face altceva 
decât să  o redirecționeze conform legii către ADI și până ajunge acolo dureaza. Totodată nu 
ar fi lipsit de importanță cred că Dl. Giurgiu sau fratele Dl. Giurgiu a venit cu o idee de 
sterilizare a câinilor de la curțile oamenilor pentru că de acolo pornesc problemele pentru că 
acești câini fără stăpân nu ajung pe stradă dacă cineva de la curțile din Boș, Groș, Peștiș, 
Răcăștie și așa mai departe de pe aici din Hunedoara nu le-ar da drumul pe stradă, nu? ” 

 

                       Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
                        ”Posibil.” 

 

                       Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
  ”E logic.” 
 

 Dl. Mureșan Vasile: 
 ”Dl. Părinte  cu permisiunea dumneavoastră aș vrea să vă pun o întrebare.”  
 

                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș:     
                       ”Vă rog.” 

 

 Dl. Mureșan Vasile: 
”Consiliul Local a aprobat în ședința de astazi cedarea în folosință pe 5 ani a unei 

cladiri și a unui spațiu. Întrebarea mea sună în felul următor: În capelă și în spațiu destinat 
cantinei sociale vor avea acces și cetățeni din Boș care sunt de la alte biserici, catolici, greco-
catolici sau numai ortodocși?.” 

 

                        Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
  ”Dacă îmi permiteți noi am discutat acest aspect și în ședința trecută iar 

Hotărârea de Consiliu  se referă la Parohia din Boș  care a și  solicitat-o.” 
 

  Dl. Mureșan Vasile: 
 ”Eu aș vrea să aud și un punct de vedere al părintelui.” 
 

                      Dl. Avarvarei Dumitru – Delegat sătesc Boș: 
”În Boș nu sunt greco-catolici și nu sunt...sunt foarte puține cazuri cu alte culte iar 

cultele respective se adresează pentru serviciu religios de obicei în Hunedoara. Trebuie să...la 
fel cum cimitirul din Boș  nu este cimitir confesionar ci este cimitir care aparține de Biserica  
Ortodoxă și cumva statutul regulamentul de funcționare al cimitirelor, nu îmi dă voie să îngrop 
decât ortodocși în cimitir. Dar, prin înțelegere s-a creat un loc aparte, înțelegem, deci nu în 
cimitir lângă cimitir undeva pe cale amiabilă să rezolvăm situația. Acum fiind, ați văzut este 
școala a fost cerută de către Biserica Ortodoxă, cei care renovează o să fie....mă gândesc că 
o să ne ajute și Primăria dar vreau să vă spun că, oameni, ortodocșii din sat deja sunt, fiecare 
dau bani, până acum avem undeva la 15.000 lei adunați pentru renovare, pentru că Școala 
este nu știu dacă am văzut este foarte-foarte degradată. O să fie cheltuieli  foarte mari dar 
cheltuielile le face comunitatea ortodoxă. Acum, dacă prin consiliul parohial se va ajunge la 
concluzia că și celelalte culte, dacă vor solicita printr-o ședință de consiliu parohial  se poate 
reglementa treaba asta. Dacă consilierii spun că putem îngădui nici o problemă din partea 
mea. ”    
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Dl. Mureșan Vasile: 
”Mulțumesc!” 

 

                      Dna Borca-Lucan Laura Valentina:  
                      ”Dna. Szabo.” 

  
Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 

                       ”În primul rând vreau să dau răspuns domnului consilier Bădin în calitate de 
expert evaluator. Întâmplarea a făcut că proiectul, apartamentul din ședința aceasta să îi fi 
făcut eu evaluarea. Dumneavoastră aveți perfectă dreptate de confortul blocurilor, le 
cunoașteți dar ele nu s-au mai păstrat, inclusiv schimbarea apartamentului. 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”În calitate de reprezentant al Peștișului am câteva probleme. Mulțumesc Dl. 

Primar pentru că ne-ați reparat balustrada.  
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
                     ”Dumneavoastră la cât ați insistat meritați mai mult”.  
       

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
                      ”Și mai insist, că nu ați dus-o până la capăt”. 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Până la capăt. Dl. Demeter, faceți-vă ”mea culpa”.” 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Dl. Primar, vă rog din suflet..........” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Asfaltul îl turnăm astăzi.” 
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Da. Mulțumesc!” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Aveți o surpriză când mergeți acasă să vedeți deja.” 
 
Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Da. Așa este. Încă o problemă. Am văzut la domnul de la transporturi că s-a 

spus că la cererea locuitorilor Peștișului s-au îndesit, s-au folosit anumite autobuze. Am o 
hârtie  care eu nu am solicitat, dar am primit-o cu foarte multi oameni care cer renovarea 
Caminului Cultural, eu cunosc situația, le-am spus că este proiectul  depus la C.N.I nu știu ce 
să fac, să fac o adresă să o depun la dumneavoastră cu listele? Cu lista solicitanților? 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Adică noi stim. Acum informația  trebuie să ajungă la cetățean și prin intermediul 

dumneavoastră.  Există un proiect prin care acest Consiliu Local l-a votat, este depus la C.N.I 
așteptăm și noi să primim răspuns. Asta nu înseamnă că așteptăm doar un răspuns scris. 
Chiar ieri am fost și am avut discutii.........  Ceea ce depinde de noi oamenii trebuie să le 
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spunem, ceea ce nu depinde de noi trebuie să fim conștienți să ne asumăm. În monentul de 
față chiar dacă am promite altceva noi așteptăm un rezultat de acolo pentru că este vorba de o 
finanțare asigurată de C.N.I important acest lucru. Evident am mers mai departe ca să grăbim 
lucrurile, să ne asumăm inclusiv proiectarea tehnică făcută din banii noștri să nu mai așteptăm 
după proiectarea tehnică făcută din banii lor, totul pentru a accesa acele fonduri. Pe lângă 
Ordonanța 28 ar trebui și C.N.I avem inclusiv Căminul Cultural  de la Peștiș sau Sala de sport 
de la Colegiul Matei Corvin” .  

 
Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Deci am făcut evaluare la Râul de Mori, toate căminele din ultimul sat sunt 

refăcute, toate  și aici în Peștiș au fost zilele Peștișului, cât să o mai amănăm Dl. Primar? ”  
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”O mai amânăm dna. Dacă nu avem curaj să ieșim în fața oamenilor să ne 

asumăm și greșelile așa cum ne asumăm lucrurile bune.  Nu am spus că este o problemă. 
Deci oamenilor trebuie să le spunem adevărul. Nu a existat nimic. Acest Consiliu Local a făcut 
demersurile într-un an de zile să existe ceva, în lista sinteză a fost prins acest Cămin Cultural 
pentru modernizare, ne putem  insușii inclusiv proiectarea tehnică să o urgentăm dar nu putem 
să incălcăm legea, nu putem să obținem dublă finanțare, nu putem să spunem că începem 
mâine pentru că am fi mincinoși și atunci… toți au dreptate. Și cartierul OM are dreptate că nu 
a fost prins în lista de asfaltare. Acest Consiliu a facut...a dat votul și cartierul Traian Vuia și 
cartierul Micro 5, nu se pot face lucrurile peste noapte. Ieșim și spunem cum le spunem 
adevărul și la cei ce dau, aruncă  gunoiul cum spune Dl. Giurgiu la piață...da, te-am amendat, 
”de ce?” Că ai aruncat gunoiul acolo. ”Nu te mai votez.” Asta este nu mă mai vota, dar tot te 
amendez că arunci gunoiul. Așa și aici, eu vin și le spun. Până nu am un rezultat de acolo în 
care să spună putem finanța sau nu putem finanța, nu pot să fac nimic decât să aștept. ”  

 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
” Deci Dl. Primar eu v-am spus, cunosc foarte bine problema, le-am spus dar am 

ridicat problema că îi problema oamenilor. Dl. Consilier Giurgiu a ridicat problema cu 
intersecția de la   Peștiș-Almaș. Eu v-am făcut și spre știință la dumneavoastră, am trimis 
hârtie, voiam să informez și domnii consilieri. Am făcut hârtie cu foarte multe semnături la 
Consiliul Județean  și am primit răspuns că la rectificarea bugetară suntem prinși în plan și la 
rectificarea de buget o să se apuce....  

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Undeva mai sus către Deva este, Intersecția de la IUG nu”? 

 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Da.Dar intrarea în Peștiș este cumplită și ieșirea. ” 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Mai ales  iesirea.” 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Mai ales că circulă autobuze cu oameni.Și încă o prpblemă care nu am mai 

ridicat-o până acum, nu este o listă de inventar Dl-le Primar  cu cladirile din Peștiș care sunt a 
Consiliului Local a Primăriei. Vă spun eu am lista... ” 
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Ați confruntat-o cu Dna. Violeta?” 
 

 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Sigur de la dânsa o am.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”O aveți de la ea? Înseamnă că există.” 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Da, sunt. Dar nu sunt cuprinse toate, fosta poștă nu este, încă o școală nu este. 

În schimb este prinsă o magazie un WC și o școală, atât. Deci sunt anumite cladiri care sunt a 
Primăriei și nu sunt prinse.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
                     ” Așa știți dumneavoastră.” 

 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
                      ”Cu siguranță știu.” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Rămâne să vedem și inventarul domeniului public care spune altceva. Da 

domnul Demeter.” 
 
Dl. Demeter Ladislau: 
”Deci am studiat și problema cu poșta. Apare pe persoană fizică. Dacă dna 

Szabo vrea, îi spun numele. Am studiat-o pentru că și pe noi ne interesează să fie a noastră.” 
 

Dna. Szabo Dorina – Delegat sătesc Peștiș: 
”Poșta? Da școala, figurează o singură școală.” 
 
Dl. Demeter Ladislau: 
 ”Dacă vreți să știți, am scos și eu extrasul să vedem.” 

 

Dna. Szabo: 
”Și încă o problemă, din nou cu podul de peste PETAC. Cele două poduri.” 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”La podurile de peste PETAC am fost tot săptămâna asta într-o după masă acolo 

și noi avem o ofertă făcută de firme să ne facă. Sunt mai multe oferte, mie nu îmi convine 
prețul, părerea mea este că e cam mare și totodată soluția de demolare nu stă în picioare, 
deoarece la primul pod  sunt acele cabluri de înaltă tensiune care trec peste, sunt pozate pe 
pod, acolo este o problemă. Nu vreau să distrug un bun așa, că imi trece mie prin cap. Caut 
soluții de curățare a podurilor pe dedesubtul acelor cabluri și totodată și cu mai puțini bani, că 
nu o să dau banii  cetățenilor, miliarde de lei, să curăț un pod dar mă interesează un preț 
corect. Tocmai de asta cu Dl. Demeter împreună tot socotim, tot ne socotim ne-am dus și 
împreună acolo, am văzut de unde trebuie, obligatoriu trebuie să o rezolvăm, aici da, avem  o 
vină și noi Primăria chiar dacă ne putem ascunde în spatele faptului că tot pe inventarul 
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domeniului public am avut o întreagă dispută cu Arcellor Mital a cui sunt podurile, până la 
urmă ne-am lămurit. Eu cred că săptămâna viitoare deja  dăm drumul la ofertă, facem tot 
posibilul să găsim utilaje să începem să curățăm. Acum ne avantajază vremea dar Doamne 
ferește să se întâmple ceva, ați remarcat bine.” 

 
Dna. Szabo: 
”Da.Mulțumesc!” 
 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Eu vă mulțumesc!” 
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
 ”Dl delegat sătesc de la Hășdat.” 
 

 Dl. Mladen Cristel: 
”Mulțumesc. O problemă de mediu. La ieșirea din Hășdat pe partea stângă către 

Călan, fosta carieră de nisip a devenit de vreun, an aproape doi, depozit de gunoi. Acolo vin 
tot felul de mașini din oraș, de pe partea Călanului, căruțe și nu zic că nu vin și oameni din 
Hășdat ca să arunce gunoaiele acolo. Cândva a fost o barieră care interzicea intrarea în așa 
zisa groapă de la fosta carieră. Nu știu a cui este cariera, dacă s-a concesionat dacă 
particulară dar devine o groapă de infectie la iesirea din Hășdat.  Și propietarul de la fosta 
fermă a Hășdatului, nu îsi face curățenie în jurul gardului său.” 

 

Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Asta e o problemă.” 

 

 Dl. Mladel Cristel: 
”Da. E o problemă și cu podul de la școală și cămin. Mulțumesc!” 
 
 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Dl. Mititelu.” 

 
 Dl. Mititelu Marin: 
”Dl. Primar, dlor consilieri, au primit astăzi o adresă a noastră 33, prin care 

solicităm demiterea Dlui Bende, nu pentru că vrem noi, ci pentru toate cele expuse acolo. Încă 
o dată vreau să vă aduc în atenție următorul fapt și am văut că s-a facut confuzie la Spital, de 
unde am primit două adrese și probabil și de la Primărie pe care o să o primim. Văd că e 
cineva de la juridic aici. Încă o dată,  noi am invocat legea 95/2006 privind Reforma în 
domeniul sănătății care la art.184 alin. 1 spune următoarele: ”Contractul de management și 
respectiv contractul de administrare”, cazul nostru pentru directorul medical, „incetează în 
următoarele situații: pct. f) la apariția unei situații de incompatibilitate sau conflict de interese 
prevăzut de lege”. Deci, între cadrul pe care mi l-ați spus în particular, a fost găsit în funcția de 
Președinte de Consiliul Județean pe Legea 215. Aici dumnealui a fost găsit incompatibil pentru 
funcția de manager și director medical pe Legea Reformei în sănătate care este mult, mult mai 
restrictivă decât cealaltă. Eu vă spun că noi am mers în continuare în paralel pe chestii 
administrative spre dumneavoastră și spre spital  și vă anunț că Parchetul de pe lângă Înalta 
Curte și DNA-UL sunt sesizate. Nu aș vrea să fie săltat acest om care de ani a fost declarat în 
incompatibilitate. Un om asupra căruia s-a constatat că a făcut afaceri cu soția și încă este în 
conflict de interese, acest om nu poate gestiona un spital în care oameni care nu au avut  bani 
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pentru coplată, nu au putut să se externeze, nu că îmi face placere nu aș vrea să fie săltat de 
DNA de acolo.    

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Acesta este primul punct, da.” 
 
 
Dl. Mititelu Marin: 
”Da. Acesta este primul punct.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”O să prezentăm un punct de vedere oficial. Curtea Constituționala spune altceva 

cine judecă și cine hotărăște. Curtea Constituțională spune Instanța dar dacă eu nu am 
dreptate o să il rog pe Dl. Secretar să prezinte în virtutea transparenței de care trebuie să dam 
dovadă un punct de vedere. Este bine? ” 

 
Dl. Mititelu: 
”Da.” 
 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Mulțumesc. Al doilea punct.” 
 
Dl. Mititelu Marin: 
”Il sfătuiesc cu toată deferența pe Bogdan Giurgiu  să fie foarte atent cu acest 

proiect și acum spun doar două lucruri. Oamenii din Hunedoara, din România și în general așa  
au pe lângă acest mesaj de a avea un loc curat, ar trebui să fie și o solidaritate, să plantăm 
împreună, să jucam fotbal împreună, să ascultăm muzică. În momentul în care particularizezi 
există  mari pericole. Eu nu m-am lovit, nu mi s-a întâmplat cu o situație pe care am avut-o dar 
li s-a întâmplat altora care culmea îmi erau adversari nu dușmani și a solicitat. Să ne închipuim 
că un fost șef, un fost inginer, un maistru din Combinat  un fost Consilier Local, își pune cu 
bună credință numele acolo. Să ne ferească Dumnezeu să nu vină dușmanii lui să rupă, să 
micționeze, să înjure să scuipe și așa mai departe, pentru că se va duce tot proiectul în cap 
din cauza acestora, gândim și noi ca să ajutăm, să facem lucrurile de genul acesta, plus de 
alta că eu mai de grabă aș spune, ”astăzi consilierul din zona cutare merge să planteze în 
zona cutare” și atunci, consilierul cutare are și o noimă cu oamenii de acolo.  Adică, nu numai 
aici. Și acum aș vrea pentru că nu am o obligație legală dar am obligție morala. Acum un an de 
zile de când ați fost investiți v-am spus ca s-ar putea, adică sunt trei  metode de a obține niște  
bani. Nu am făcut promisiune în vad și ca dovadă, astăzi v-am trimis pe mail dumneavoastră, 
o adresă oficială va fi  luni sau marți, o adresă pe care am primit-o de la Curtea de Conturi îm 
care spune, nefiind persoană juridică de drept public, toți banii care au fost dați în perioada 
2005-2006 noi spunem că din 2003 au fost ilegal dați și vor venii adrese către dumneavoastră 
către firma de insolvență care se ocupă de FC Hunedoara ca, 1.100.000 lei să fie returnați 
ceea ce  înseamnă 244.000 de euro. Deci, nu am vorbit în van. Asta vroiam să vă aduc la 
cunoștință. Și mai e o problemă acolo. Există la stadion un locaș unde stă fosta galerie. Nu 
spun despre băieții aceea cum sunt. Dar sâmbăta, duminica au cheie, pot să aducă fumigene, 
altele mici, bere și altele.”   
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Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Acolo reprezentanții...” 
 

Dl. Mititelu Marin: 
”Da. Dar poate nu au curaj, nu au indreptățire. A doua. La Arcellor Mital 

Hunedoara, v-am spus că sunt obligați de 13 ani de când s-au împlinit, să-mi dea 500.000 de 
dolari pentru asta. Eu mai am două zile să termin lucrarea și voi solicita Guvernului României 
rezoluțiunea ceea ce înseamnă că de la 2003 de când s-a încheiat, pentru că am contractul de 
privatizare și s-au încălcat în cel puțin trei lucruri. Unu, pentru această sumă pusă la dispoziția 
pentru....la Primărie. Doi, pentru  încălcarea ca siguranță națională pentru calaminat de sârmă 
trei trebuiau să rămână cu toate utilajele și cu personalul, astfel încât, în caz de necaz....” 

 
Dl. Primar Bobouțanu Dan: 
”Domnul Mititelu am citit  ce ne-ați trimis. Mai aveți un minut.” 
 

Dl. Mititelu Marin: 
”Și referitor la procesul cu Curtea de Conturi după cum stiți, Curtea de conturi, nu 

ca să vă explic să stie lumea și cu noi, împotriva acțiunii Primăriei  începută de Dl.Arion am 
câștigat la fond dar din cauza faptului că judecătorul de la fond de la tribunal nu a cuantificat 
sumele, s-a respins apelul. S-a întors, avem termen pe 18 și sperăm ca la anul pe vremea 
asta să recuperăm trei milioane șapte sute.” 
 

Dl. Mititelu Marin: 
”În concluzie, Asociația Civica Solidaritatea Hunedoara și Mititelu Marin nu minte 

și nu trădează. Vă mulțumesc!”  
 

 Dna Borca-Lucan Laura Valentina: 
„Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi 

a Consiliului Local." 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
         ședinţei Ordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 28.07.2017 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenţi).  Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului Constantin Ioan. 

Hotărârea nr.220/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenţi).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

Hotărârea nr.221/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
  La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

Hotărârea nr.222/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local nr.300/2016 privind 
numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ  preuniversitar şi unităţilor de învățământ preşcolar 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

Hotărârea nr.223/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
  La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

Hotărârea nr.224/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea și 
funcționarea Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.225/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului chiriilor aferente 
contractelor de închiriere pentru unitățile locative construite de către Agenția Națională pentru 
Locuințe din municipiul Hunedoara, Str.Luncii, nr.2, bl.7 și Aleea Cîmpului, nr.4, bl.6. 

Hotărârea nr.226/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației 
imobilului construcție și teren, în care şi-a desfăşurat activitatea Școala Generală cu clasele I-
IV Boș, înscris în CF nr.68900 Hunedoara, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat  
în municipiul Hunedoara, sat aparținător Boș nr.134, în cantină socială şi capelă. 

Hotărârea nr.227/2017 se aprobă în unanimitate. 
   

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotarâre privind aprobarea participării Formației de Dansuri Populare a 
Ansamblului Folcloric ,,Hațegana” al Casei de Cultura din municipiul Hunedoara la  Festivalul 
Internațional de Folclor „3nd International Festival of Folklore MONTENEGRO FOLKFEST 
2017 SUTOMORE, PETROVAC, BAR, BUDVA”, eveniment care se va desfășura în perioada 
04 - 16 august 2017. 

Hotărârea nr.228/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți).  Proiect de hotărâre privind modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului local nr. 
265/2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”, cu modificările 
ulterioare. 

Hotărârea nr.229/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 1169/15.04.2010, pentru terenul situat în Hunedoara, în 
suprafaţă de 48 mp, înscris în C.F Hunedoara nr.62090, provenit din conversia pe hârtie a CF 
nr.921 N, nr. cadastral 1265, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.230/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2017. 

Hotărârea nr.231/2017 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert 
Eugen, Mureșan Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan, Vlad 
Săndel).  
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La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie 
publică a imobilului format din casă pompe, centrală termică și depozit în suprafaţă totală 
construită de 1750 mp și a terenului aferent în suprafaţă totală de 7461 mp, înscris în CF nr. 
67515, nr. cadastrale 67515-C2, 67515-C9, 67515-C23, 67515, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, cu destinaţia de prestări servicii. 

Hotărârea nr.232/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
privat al municipiului Hunedoara a parcelelor rezultate din dezmembrarea terenului aflat în 
folosința SC Parc Industrial SRL Hunedoara. 

Hotărârea nr.233/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării în condițiile legii a 
terenului în suprafaţă de 48 mp, înscris în CF nr. 62090 Hunedoara, număr cadastral 1265, 
situat în str. Trandafirilor nr.27A, aflat în domeniul privat al municipiul  Hunedoara. 

Hotărârea nr.234/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării 
Inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Hotărârea nr.235/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și acordarea 
unui mandat special împuternicitului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea CORVINA HUNEDOARA SRL. 

Hotărârea nr.236/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de comodat nr. 249/08.04.2014, pentru spaţiul situat în Municipiul Hunedoara, b-
dul Libertăţii, nr.17, camerele 30,31,32. 

Hotărârea nr.237/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA în vederea aprobării 
Statutului și Actului constitutiv al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST 
Hunedoara, în condițiile legii. 

Hotărârea nr.238/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
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Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA PREST HUNEDOARA. 

Hotărârea nr.239/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 21 al ordinii de zi (adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 256/2014 
                      Hotărârea nr.240/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.42/2015 privind încetarea prin acordul părților a Contractului de administrare a imobilului 
”Casa de Cultură” din Municipiul Hunedoara nr.49774/7453/2011 încheiat între Municipiul 
Hunedoara și Județul Hunedoara și restituirea imobilului în administrarea directă a Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.241/2017 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura 
Valentina, Baloșin Nicolae, Kofity Zoltan, Popovici Corina Virginia, Muzsic Robert 
Eugen, Mureșan Vasile, Ardelean Daniel-Cosmin, Todor Ramona Elena, Scurtu Raul, 
Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Jitian Simion, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Fărcaș Bianca Magdalena) și 2 voturi ”împotrivă”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad 
Săndel).  
 

La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).   Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiilor situate la etajul I, în suprafaţă totală de 78,4 mp din cadrul Complexului 
Comercial Dunărea în favoarea Inspectoratului Judeţean de Jandarmi „Decebal”. 

Hotărârea nr.242/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere 
nr.119/05.03.2014 încheiat între Municipiul Hunedoara  și Cherecheş Ramona - Floarea. 
                   Hotărârea nr.243/2017 se aprobă în unanimitate. 

 

 

                        La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).   Proiect de hotărâre privind aprobarea listei solicitanților care au 
acces la locuințele pentru tineri, destinate închirierii, a stabilirii ordinii și a modului de 
soluționare a cererilor. 

Hotărârea nr. 244/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate situată în 
municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.245/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuințe pentru 
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tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.110/05.04.2013 si 
nr.111/05.04.2013, prelungite prin acte adiţionale ulterioare. 

Hotărârea nr. 246/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiului nr. 1, parter, în suprafaţă de 22,00 mp, situat în Complexul Comercial 
Dunărea, strada Mihai Viteazu, FN, în favoarea Direcţiei Sanitar Veterinare şi Siguranţa 
Alimentelor Hunedoara. 

Hotărârea nr. 247/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 46.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și sportivilor din municipiul 
Hunedoara care în anul școlar 2016-2017 au obținut distincții la olimpiade și concursuri 
internaţionale și naționale, precum şi pentru premierea profesorilor şi antrenorilor coordonatori. 

Hotărârea nr. 248/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 
bunurilor rezultate din finalizarea proiectului „Moștenirea culturală Castelul Corvinilor – Muzeul 
Casa Breslelor, Municipiul Hunedoara”, din cadrul Programului PA16/RO12 „Conservarea și 
revitalizarea patrimoniului cultural și natural ” finanțat prin Mecanismul Financiar SEE 2009-
2014 precum și a altor bunuri către Muzeul de arheologie, istorie și etnografie din municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.249/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către 
Unitatea de Asistenţă Medico-Socială „ Părintele Arsenie Boca” Hunedoara, a spaţiului în 
suprafaţă de 2 mp din incinta acestuia, parter, pentru amplasarea unor automate de băuturi 
calde şi reci şi produse alimentare, aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al 
Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.250/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor practicate de către Societatea 
Salubprest Hunedoara SRL pentru activitățile specifice serviciului public de salubrizare a 
municipiului Hunedoara, precum și modificarea și completarea Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara nr. 69/36470/25.05.2015. 

Hotărârea nr.251/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2017 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.252/2017 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 322/2016. 

Hotărârea nr.253/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 
al S.C. ECO SID S.R.L. HUNEDOARA, precum şi acordarea unui mandat special 
împuternicitului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. HUNEDOARA.. 
                      Hotărârea nr.254/2017 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al Municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

Hotărârea nr.255/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                 37. Diverse 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 

Laslău Militon Dănuț 

 


